
 

 

PROTOKÓŁ NR XLII/2021 
z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 4 lutego 2021 r. 
 
 
Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  
w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 
rozpoczęły się o godz. 12.02 . 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

6. Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim 

– Adam Karolik 

Nieobecni radni: Mateusz Czeremcha, Irena Renduda-Dudek, Jerzy Wrona. 
 
Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie  quorum: 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Witam Państwa serdecznie. 
Otwieram czterdziestą drugą sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  
Na wstępie dokonam sprawdzenia listy obecności, by ustalić, czy posiadamy kworum 
wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. Będę czytać Państwa 
nazwiska do obecności, a Państwo będą potwierdzać swoją obecność.  
I tak: Stanisław Choinka. Stanisław Choinka. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Czeremcha Mateusz. Pan 
Czeremcha Mateusz. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem obecna. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Giemza Marek.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Kaszuba Dariusz.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Kutryba Kamil.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Maj Grażyna. 
Radna G. Maj – Grażyna Maj, obecna.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Marzec Marcin. 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Morycińska Bożenna.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, obecna. 
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. Dzień dobry. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Pietruszka Aron. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, obecny.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, obecna.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Irena Renduda-Dudek. Pani 
Irena Renduda-Dudek.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Sajda Włodzimierz. 
Radny Wł. Sajda – Radny Włodzimierz Sajda, obecny i chciałem przywitać 
wszystkich Radnych i Panów Prezydentów i Naczelników. Dziękuję 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Witamy Pana serdecznie. Pan 
Stec Włodzimierz.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, obecny.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Stelmasik Kamil.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny. Dzień dobry.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dzień dobry. Pan Strojny Daniel. 
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, obecny. Dzień dobry. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Woźnicka-Kuzdak Marta, obecna. 
Wójcik Karol. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem obecny. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Wrona Jerzy. Pan Wrona 
Jerzy. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Zawadzki Artur. 
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, obecny. Dzień dobry.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Widzę, że Pan Stanisław 
Choinka, czy Pan Stanisław Choinka jest z nami? 
Radny St. Choinka – Dzień dobry, Pani Przewodnicząca. Choinka Stanisław, obecny. 
Miałem małe problemy tak, że już wszystko w porządku.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Rozumiemy. Bardzo dziękuję. Po 
sprawdzeniu listy obecności stwierdzam, że posiadamy kworum wymagane do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Witam Radnych Rady Miasta, Prezydenta 
Jarosława Górczyńskiego, Wiceprezydentów Miasta: Pana Piotra Dasiosa i Dominika 
Smolińskiego, Panią Sekretarz Miasta – Annę Niedbałę, Skarbnika Miasta – Pana 
Sławomira Kijaka. Witam również Pana Dyrektora ds. Lecznictwa Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – Pana Adama Karolika, który też jest z nami 
obecny oraz wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję oraz internautów, którzy 
śledzą przebieg naszych obrad on-line. Bardzo proszę Pana Prezydenta o zabranie 
głosu.  
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 
Szanowni Państwo! Drodzy Internauci! To jest taka trudna chwila  
dla mnie  myślę, że i dla wielu mieszkańców Ostrowca Świętokrzyskiego, powiatu i 
regionu, województwa. Dotarła do nas dzisiaj bardzo smutna informacja o śmierci 
Doktora Grzegorza Szaginiana. Poprosiłbym, abyśmy wszyscy minutą ciszy uczcili 
pamięć. 
 
Radni RM uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego Pana Grzegorza Szaginiana. 
 
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Dziękuję bardzo. 



3 

 

Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Chciałabym 
tylko przypomnieć, że Pan Grigor Szaginian był Radnym Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego. Funkcję radnego Sejmiku pełnił  
przez 3 kadencje. Był członkiem Komisji Strategii, Rozwoju, Promocji  
i Współpracy z Zagranicą, Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny oraz 
Komisji Samorządu Terytorialnego. Bardzo dziękuję. 
Szanowni Państwo, w związku z wejściem w życie Rozporządzenia Parlamentu 
Europejskiego i Rady z 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w 
związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu 
takich danych oraz uchylenia dyrektyw dot. ogólnego rozporządzenia o ochronie 
danych, zwanego dalej RODO – informuję, iż każdy, kto czynnie, mam na myśli 
zabieranie głosu podczas sesji, uczestniczy w posiedzeniu Rady Miasta musi być 
świadomy, iż wyraża jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych 
osobowych. Uprzejmie informuję, że jeżeli Państwo podacie w trakcie trwania obrad 
swoje dane osobowe, mam tu na myśli: imię, nazwisko, adres, dane te będą 
ogólnodostępne w związku z transmisją i utrwalaniem obrad sesji. Radni Rady 
Miasta z mocy prawa są osobami publicznymi i taka zgoda nie jest od nich 
wymagana. Z uwagi na ww. rozporządzenie, proszę wszystkich o niepodawanie 
danych osobowych innych osób fizycznych w swoich wypowiedziach, jeżeli nie 
wyraziły na to zgody. Szanowni Państwo! Zgodnie z ustawą z dnia 4 kwietnia 2019 r.  
o dostępności cyfrowej stron internetowych i innych aplikacji mobilnych podmiotów 
publicznych oraz Dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 26 października 
2016 r. w sprawie dostępności stron internetowych i mobilnych aplikacji organów 
sektora terytorialnego, wszystkie materiały publikowane są na stronach samorządu 
terytorialnego i przystosowane są dla osób niepełnosprawnych. Zgodnie z ww. 
aktami prawnymi, nagrania obrad sesji Rady Miasta będą zatem uzupełnione o 
napisy dla osób niesłyszących.  
 
 
Ad II/ Przedstawienie porządku obrad: 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przejdźmy Szanowni Państwo do 
punktu II, czyli do "Przedstawienia porządku obrad". Państwo Radni, otrzymaliście 
materiały na dzisiejszą sesję. Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi do 
zaproponowanego porządku obrad? Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 
punktu obrad. 
  
Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 
 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego   
z dnia 11 grudnia 2020 r. i 30 grudnia 2020 r.  

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zbycia części nieruchomości, 
2) zbycia nieruchomości, 
3) zbycia nieruchomości, 
4) zbycia nieruchomości, 
5) wyrażenia zgody na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego  

z wnioskiem o przekazanie prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa, 
6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości 

gruntowej, 
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7) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości 
gruntowej, 

8) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości 
gruntowej, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości, 
10) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji 
zadania, polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do Gminy Kunów, 

11) przeznaczenia w 2021 roku środków finansowych na realizację zadań 
wynikających z przejęcia zarządzania drogą krajową nr 9 w zakresie 
zagospodarowania i utrzymania zieleni w obrębie Ronda Republiki 
Ostrowieckiej oraz Ronda Powstania Styczniowego,  

12) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 
13) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu, 
14) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu,  
15) nieuwzględnienia petycji, 
16) nieuwzględnienia petycji, 
17) nieuwzględnienia petycji, 
18) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 
19) przekazania skargi według właściwości,  
20) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 
21) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. 

V. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta o złożonych interpelacjach. 

VI. Informacja Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego dotycząca roszczeń 
odszkodowawczych na skutek uchwalenia lub zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego oraz wydanych decyzjach w sprawie 
ustalenia opłaty planistycznej. 

VII. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta za okres od 22 grudnia  
2020 r. do  26 stycznia 2021 r. 

VIII. Sprawy różne. 

IX. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 
 
Ad III/ Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  
z dnia 11 grudnia 2020 r. i z dnia 30 grudnia 2020 r.: 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Punkt numer III "Przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia  
11 grudnia 2020 r. i 30 grudnia 2020 r. Protokoły zostały przesłane  
do Państwa Radnych drogą elektroniczną. Były również dostępne do wglądu  
w Biurze Rady Miasta. Czy ktoś z Państwa ma uwagi i zapytania do tych protokołów?  
Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania protokołu z sesji Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia 11 grudnia 2020 r. Pozwolicie państwo, że będę 
wyczytywała kolejno nazwiska Państwa Radnych z listy obecności, a Państwo będą 
przedstawiać swoje stanowisko: jestem za, jestem przeciw, czy też wstrzymałem się, 
czy wstrzymałam się. I gdyby była taka sytuacja, że ktoś z Państwa Radnych 
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dołączyłby do nas, to bardzo proszę o zwrócenie mi uwagi. I tak zaczynamy: Pan 
Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Renata Duda. 
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Giemza Marek. 
Radny M. Giemza –  Giemza Marek, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kaszuba Dariusz. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kutryba Kamil. 
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Maj Grażyna.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marzec Marcin.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Morycińska Bożenna.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pałka Andrzej.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pietruszka Aron. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pikus Joanna. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Sajda Włodzimierz. 
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Stec Włodzimierz.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stelmasik Kamil. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Strojny Daniel. 
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Woźnicka-Kuzdak Marta, jestem 
za. Wójcik Karol. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Zawadzki Artur. 
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że protokół z sesji Rady Miasta z dnia 11 grudnia został przyjęty. 
 
Radni RM jednogłośnie przyjęli protokół z sesji Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego z dnia  11 grudnia 2020 r. (imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy do głosowania 
protokołu sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia 30 grudnia 2020 r. 
Będę wyczytywała również kolejne nazwiska Państwa Radnych z listy obecności i 
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bardzo proszę o zastosowanie się do tych samych wytycznych, czyli przekazujemy: 
jestem za, jestem przeciw, czy też wstrzymałam – wstrzymałem się od głosu. I tak: 
Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Duda Renata.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Giemza Marek. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Głąb Artur.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kaszuba Dariusz.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kutryba Kamil.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Łata Mariusz. 
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Maj Grażyna.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marzec Marcin.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Morycińska Bożenna. Radna B. 
Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pałka Andrzej.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pietruszka Aron. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron , jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pikus Joanna.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Sajda Włodzimierz.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stec Włodzimierz.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Stelmasik Kamil. Radny K. 
Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Strojny Daniel.  
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Wójcik Karol. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Zawadzki Artur. 
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stwierdzam, że protokół  
z sesji Rady Miasta z dnia 30 grudnia 2020 r. został przyjęty jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie przyjęli protokół z sesji Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego z dnia  30 grudnia 2020 r. (imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego punktu obrad.  
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Ad IV/ Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Jesteśmy już w punkcie IV, czyli 
"Podjęcie uchwał w sprawie". Podjęcie uchwał w sprawie – punkt pierwszy: zbycie 
części nieruchomości. I dotyczy tutaj ulicy Henryka Wieniawskiego. Projekt uchwały 
był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego 
tej komisji Pana Kamila Stelmasika o przedstawienie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik –  Pani 
Przewodnicząca! Komisja Strategii i Rozwoju Miasta na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 
Radnych ma jakieś uwagi, czy zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Jeśli nie 
ma pytań, to poddaję ten projekt uchwały pod głosowanie. I jest to projekt sprawie 
zbycia części nieruchomości. I tak jak poprzednio będę wyczytywała, z listy, 
nazwiska i bardzo proszę o zabranie stanowiska. Pan Choinka Stanisław. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Duda Renata. 
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Maj Grażyna. 
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pałka Andrzej.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pietruszka Aron.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pikus Joanna. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Sajda Włodzimierz.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stec Włodzimierz.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stelmasik Kamil.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Strojny Daniel.  
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Woźnicka-Kuzdak Marta, jestem 
za. Wójcik Karol. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Zawadzki Artur. 
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia części nieruchomości 
(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/1/2021 – załącznik nr 5 do protokołu. 
 
2) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. Jest to ppkt 2 i 
mówimy tutaj o 9 działkach przy ulicy Jarzębinowej. Projekt uchwały był opiniowany 
przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Pana Kamila 
Stelmasika o przedstawienie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 
Przewodnicząca! Komisja również w tym punkcie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Słyszymy się? Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Słyszymy się, dziękuję bardzo. 
Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi lub zapytania  
do projektu tej uchwały? Jeśli nie ma pytań, to poddaję pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. I tak, jak poprzednio zaczniemy  
od listy obecności: Pan Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki,  
a przepraszam, Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kaszuba Dariusz.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kutryba Kamil.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Maj Grażyna. 
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marzec Marcin.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Morycińska Bożenna.  
Radna B. Morycińska –  Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pałka Andrzej.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pietruszka Aron. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pikus Joanna.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Sajda Włodzimierz.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stec Włodzimierz. 
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stelmasik Kamil. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Strojny Daniel.  
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Woźnicka-Kuzdak Marta, jestem 
za. Wójcik Karol. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Zawadzki Artur. 
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 
uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie  zbycia nieruchomości (imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/2/2021 – załącznik nr 7 do protokołu. 
 
3) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. To jest ppkt 4 
dotyczy ulicy Topolowej. Przepraszam, przepraszam pkt 3. Przepraszam. 
Przepraszam, najmocniej. Jest to ulica Jarzębinowa. Projekt uchwały też był 
opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego 
Komisji o przedstawienie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Czy ktoś  
z Państwa Radnych ma uwagi lub zapytania do projektu ww. uchwały? Bardzo 
proszę Pan Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Panie i Panowie Radni! 
Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! Pragnę tylko dopytać, bo w 
tej uchwale będziemy wyrażali zgodę na sprzedaż aż 36 działek. Pytanie jest takie, 
czy będą one przewidziane do sprzedawania pojedynczo,  
czy w jakiś pakietach? Bardzo prosiłbym o odpowiedź.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę Pana Dominika 
Smolińskiego o odpowiedź.  
Wiceprezydent D. Smoliński – Bardzo proszę Pani Naczelnik. 
Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego UM – A. Targowska – Chciałam 
zaznaczyć, że akurat ta uchwała dotyczy sprzedaży 9 działek, natomiast kompleks 
obejmował dużo większą ilość działek. I tak, jak Państwo macie zaznaczone – te 2 
pierwsze rzędy kolorem żółtym, pomarańczowym – działki w zasadzie zostały zbyte. 
Została tylko jedna z tego kompleksu działeczka. I teraz przeznaczamy kolejne 9 
działek do zbycia – to, co jest oznaczone kolorem niebieskim. Natomiast, kolor 
zielony na razie jeszcze pozostawiamy w zasobach.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy to jest satysfakcjonująca odpowiedź, Panie Radny Kaszuba? 
Radny D. Kaszuba – Dziękuję Pani Naczelnik. No, nie do końca uzyskałem 
odpowiedź, bo chodziło mi o to, czy te działki będą wystawiane do sprzedaży 
pojedynczo. 
Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego UM – A. Targowska – Najczęściej, jak 
organizujemy przetargi, to po 2-3 działeczki wystawiamy do sprzedaży. Przetargi 
organizowane są kolejno w dniach po 2-3 działki, po 2-3 przetargi, przepraszam. 
Radny D. Kaszuba – Rozumiem. Dziękuję bardzo za odpowiedź.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy są jakieś pytania jeszcze? Jeżeli nie,  bardzo proszę Pan Kamil Stelmasik. 
Radny K. Stelmasik – Dziękuję bardzo. Korzystając z okazji, że jest z nami Pani 
Naczelnik – zapomniałem dopytać na komisji naszej – czy może pani podać takie 
widełki cenowe, w jakich się wahają te działki, jak już do tych przetargów dochodzi? 
Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę Panią Naczelnik o 
odpowiedź. 
Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego UM – A. Targowska – Te działeczki to 
około tak 100 tys. brutto. Takie ceny uzyskiwaliśmy. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. I bardzo proszę 
jeszcze Pan Andrzej Pałka. 
Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Mili Goście! 
Internauci! Myślę, że rozwiązanie jakie Pani Naczelnik przekazała o przetargach – po 
2, czy tam po 3 działeczki, to jest bardzo trafne rozwiązanie, bo będzie  
to zagęszczenie, łatwiej o budowę i korzystanie już z infrastruktury, jaką jest 
zobligowana gmina. Dziękuję bardzo za takie podejście. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. W takim razie, 
czy mamy jeszcze jakieś dodatkowe pytania? Bardzo proszę. Bardzo proszę Pan 
Marcin Marzec. 
Radny M. Marzec – Panie Prezydencie! Wysoka Rado! Szanowni Państwo!  
Ja mam takie pytanie, bo w niektórych miejscach naszej gminy pojawiły się bilbordy, 
czy nośniki reklamowe, które zachęcają do tego, aby wybudować się w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. Jest to bardzo, bardzo słuszna idea, ale mam takie pytanie, czy 
mamy gdzieś też zlokalizowane poza terenem gminy tego typu bilbordy, które by 
zachęcały, które no, są gdzieś, czy zlokalizowane na drogach wylotowych, czy przy 
innych ośrodkach miejskich, powiatowych, takich jak np.: Sandomierz, Opatów, 
Starachowice, czy tylko raczej ograniczamy się do Ostrowca?  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę o udzielenie 
odpowiedzi.  
Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo 
Radni! Takie bilbordy mamy zlokalizowane tylko na terenie gminy. Natomiast, 
oczywiście ten przekaz w wyniku konferencji różnych, Radio Ostrowiec  
ma zasięg szerszy i tutaj na pewno przez media docieramy do – czy "Echo Dnia" – 
do szerszego obszaru tutaj oddziaływania. Natomiast, no nie ma na razie takiego 
niebezpieczeństwa, bo każdy przetarg gromadzi sporo chętnych na zakup działek. I 
póki co, ta sprzedaż idzie, jakby bardzo dobra. Jeżeli oczywiście zobaczymy, że nie 
ma tutaj chętnych na zakup działek, pewnie będziemy intensyfikować tą taką 
działalność reklamową, żeby zachęcić także mieszkańców powiatu, czy 
województwa do zakupu działek w mieście. Chociaż powiem tak, że ja uczestniczę w 
podpisywaniach aktów notarialnych. Bardzo dużo osób z zewnątrz kupuje i to ludzi 
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młodych kupuje działki w Ostrowcu Świętokrzyskim. I tutaj, ta wiadomość już się 
przez media przemknęła, że jesteśmy też tutaj, w regionie liderem, jeżeli chodzi o 
sprzedaż przez gminę działek pod budownictwo indywidualne, jednorodzinne. W 
ciągu ostatnich 6 lat sprzedaliśmy bodajże 433 działki. To są pod nowe domy i część 
tych domów już powstała. Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Proszę jeszcze 
Pana Marcina Marca. 
Radny M. Marzec – Dziękuję Panie Prezydencie, za odpowiedź. To znaczy moje 
pytanie, nie było jak gdyby podyktowane tym, że ja się obawiam o to, że te działki 
nam nie zejdą, bo o tym jestem święcie przekonany. Bardziej chodziło mi o ideę, jak 
gdyby zachęcenia do osiedlania się do mieszkania, do stworzenia sobie w Ostrowcu, 
miejsca do życia, do pracy dla osób z zewnątrz, bo wiadomym jest, że no mamy do 
czynienia jednak z migracją. Znaczna część naszych rdzennych, rodzimych 
mieszkańców, którzy byli z Ostrowcem od kołyski związani, wyjeżdża – no i chodzi o 
to, żeby to uzupełniać, że tak powiem, po prostu zasoby nasze, czy po prostu 
kadrowe, czy w ogóle mieszkańców, żeby w Ostrowcu było nas coraz więcej, a nie 
coraz mniej. I tym, jak gdyby podyktowałem to pytanie, dlatego zadałem właśnie  
to pytanie w obawie o to, czy właśnie walczymy o tych mieszkańców,  
żeby przypływali do nas. Natomiast tak, jak mówię, jestem przekonany,  
że rzeczywiście te działki się nam rozejdą na „pniu”. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa jeszcze ma jakieś pytania? Bardzo proszę, Pan Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Panowie Prezydenci! Wysoka 
Rado! Szanowni Państwo! Szanowni Internauci! Z tego co mi wiadomo, jeżeli jestem 
w błędzie, to proszę mnie poprawić – w ostatnim czasie, czyli w ostatniej naszej 
kadencji, z tego, co słyszę, w mieście w Ostrowcu Świętokrzyskim powstało ponad 
400 domów jednorodzinnych wybudowanych od podstaw. W związku z tym wydaje 
mi się, że na pewno jest popyt na te działki, i jeżeli ktoś te działki kupuje, to na pewno 
ten dom wybuduje i myślę, że ta tendencja akurat w Ostrowcu Świętokrzyskim jest 
chyba bardzo dobra. Jeżeli się mylę, to proszę, żeby mnie ktoś poprawił. Bardzo 
dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Widzę,  
że jeszcze Pan Włodzimierz Sajda prosił o głos.  
Radny Wł. Sajda – No bo ja chciałem dopytać – to po co robi się przetargi  
na działki jak jest podana od razu cena, że 100 tys.? No nie można tak mówić cenę, 
bo np. będzie na przetargu więcej. Powinna być podana najniższa cena  
i koniec przetargu, a nie że za działkę 100 tys. Moim zdaniem, że musi być 
postępowanie w przetargu, bo tak to ludzie będą mieli pretensje, że jest 100 tys. za 
działkę, a tu idzie wyżej. To powinien być pułap najniższy i licytacja, ta wywoławcze. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo dziękuję Pani 
Włodzimierzu. Ja myślę, że tutaj taki był zamysł Pani Naczelnik i bardzo bym prosiła 
o jedno słowo jeszcze w tej sprawie. 
Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Może ja, Pani Przewodnicząca, uzupełnię.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę Panie 
Prezydencie.  
Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Pani Naczelnik powiedziała taką średnią cenę, 
już taką, która wynika już z przeprowadzonych przetargów. To jest uśredniona cena. 
Ta cena tak się waha między 70 tys., a najdroższa działka jaka została sprzedana 
była za 180 tys. Ale średnio to jest około właśnie 100 tys. Natomiast, oczywiście nie 
podajemy cen. To jest cena 60 tys. średnio wyjściowa do przetargu i tutaj osoby 
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chętne do  kupna licytują, jeżeli uznają, że te działki są fajnie położone, atrakcyjne – 
ta cena jest oczywiście stosunkowo – w wyniku licytacji – podwyższana. Natomiast 
tutaj Pani Naczelnik powiedziała, że tak średnio właśnie cena po przetargach działek 
naszych kształtuje się w granicach 100 tys. zł.  
Radny Wł. Sajda – No, to Panie Prezydencie, bardzo dziękuję za wyjaśnienie.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dobrze, dziękujemy Panu 
Włodzimierzowi. Bardzo proszę jeszcze Pan Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Ja tylko takie słówko do Kolegi Włodka. Poprosiłem Panią 
Naczelnik o podanie widełek. I także myślę, że znakomita była odpowiedź i tutaj do 
żadnego nadużycia nie doszło. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Panu. Dziękuję Panom 
bardzo. Myślę, że skończymy już tą dyskusję, jeżeli nie ma jakiś merytorycznych.  
Radny Wł. Sajda – Nie posądzałem, Pani Przewodnicząca, że to manipulacje. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Jeżeli  
nie ma już więcej pytań, a widzę, że nie ma, przejdźmy Szanowni Państwo  
do głosowania, żebyśmy mogli podjąć projekt uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości. I tak jak poprzednio będę wyczytywała Państwa Radnych z listy 
obecności i proszę, żebyście Państwo odpowiadali: "jestem za", "jestem przeciw", 
czy "wstrzymałem się – wstrzymam się" od głosu. Pan Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Duda Renata.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Giemza Marek. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Strojny Daniel.  
Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Wójcik Karol. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki. Pan Artur 
Zawadzki. 
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. Przepraszam.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 
uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości (imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/3/2021 – załącznik nr  9  do protokołu. 
 
4) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały. Jest to w tym momencie ppkt 4: zbycie nieruchomości 
i dotyczy tutaj ulicy Topolowej. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 
Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę zatem  Przewodniczącego Komisji Pana Kamila 
Stelmasika o przedstawienie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 
Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Czy ktoś z Państwa Radnych ma 
uwagi lub zapytania do projektu uchwały? Jeżeli nie ma, więc jeżeli nie ma pytań, to 
pozwólcie Państwo, że poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości. I zaczynamy od listy obecności, czyli Pan Stanisław Choinka, jakie 
jest zdanie Pana Stanisława? 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. 
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka. 
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Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec. 
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Daniel Strojny. Pan Daniel 
Strojny. Nie ma Pana Daniela. Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. Pan Wójcik Karol.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości (imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/4/2021 – załącznik nr 11 do protokołu. 
 
5) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie  
do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem o przekazanie prawa własności 
nieruchomości Skarbu Państwa. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 
Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Pana Kamila Stelmasika Przewodniczącego o 
przedstawienie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa Radnych ma jakieś uwagi bądź zapytania do projektu uchwały?  
Nie widzę. Poddaję zatem pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem o przekazanie 
prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa. I tak, jak poprzednio, będę 
wyczytywała Państwa Radnych kolejno z listy: Choinka Stanisław. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radny R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba. 
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
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Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec. 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Morycińska Bożenna.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radny J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Sajda Włodzimierz.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stelmasik Kamil.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Woźnicka-Kuzdak Marta, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem o przekazanie prawa 
własności nieruchomości Skarbu Państwa (imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/5/2021 – załącznik nr 13 do protokołu. 
 
6) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
wynajęcie części nieruchomości gruntowej. Projekt uchwały był opiniowany przez 
Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Pana Kamila 
Stelmasika o przedstawienie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 
Przewodnicząca! W tym punkcie projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 
przez komisję.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy mają 
Państwo Radni jakieś pytania bądź uwagi do projektu tej uchwały. Jeśli nie ma pytań, 
poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej. I tak jak poprzednio: Pan 
Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda. 
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. 
Radna G. Maj –  Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska –  Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pałka Andrzej.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pietruszka Aron. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus –  Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za, dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została również przyjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej (imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/6/2021 – załącznik nr 15 do protokołu. 
 
7) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały ppkt 7 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
wynajęcie części nieruchomości gruntowej. Projekt tej uchwały był również 
opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Pana Kamila 
Stelmasika Przewodniczącego tej komisji o wyrażenie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Szanowni 
Państwo! Komisja pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy są jakieś zapytania bądź uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. Zatem 
poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
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bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej. Zasady głosowania 
Państwo znają, zatem: Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Duda Renata.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Rany A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba. 
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata. 
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska. 
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo.  
I już możemy stwierdzić, że uchwała została podjęta jednogłośnie, pozytywnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej (imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/7/2021 – załącznik nr 17 do protokołu. 
 
8) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu w sprawie – ppkt 8 – wyrażenia zgody  
na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej. Projekt uchwały był 
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opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego o 
przedstawienie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wspomniany przez Panią projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy Państwo Radni mają jakieś pytania lub uwagi do projektu tej uchwały?  
Nie widzę. Zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej. I tak jak 
poprzednio: Pan Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec. 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pietruszka Aron.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec. 
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. Już 
mogę stwierdzić, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na bezprzetargowe wynajęcie części nieruchomości gruntowej (imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik nr do 18 protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/8/2021 – załącznik nr 19  do protokołu. 
 
9) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy do ppkt 9, do 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości. Projekt ten 
był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Pana Kamila 
Stelmasika Przewodniczącego o wyrażenie opinii komisji. 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 
Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Czy ktoś  
z Państwa Radnych ma jakieś pytania bądź uwagi do projektu tej uchwały?  
Nie widzę. Zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie nabycia nieruchomości. I tak, jak poprzednio, będę wyczytywała Państwa 
Radnych z listy. Pan Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pan Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. 
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska. 
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pietruszka Aron. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Wójcik Karol. 
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Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo  
i stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia 
nieruchomości (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik  
nr 20 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/9/2021 – załącznik nr 21  do protokołu. 
 
10) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski przy realizacji zadania, polegającego na zmianie obszaru i granic 
aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do 
Gminy Kunów. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju 
Miasta. Proszę Przewodniczącego o wyrażenie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
oczywiście pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy Państwo Radni mają jakieś uwagi bądź pytania do projektu tej uchwały? Nie 
widzę. Zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w 
skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania, polegającego na 
zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie 
terenów przynależnych do Gminy Kunów. I tak, jak poprzednio, będę wyczytywała 
Państwa Radnych z listy. Pan Choinka Stanisław.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. 
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka. 
Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec. 
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stelmasik Kamil. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w 
skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania, polegającego na 
zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie 
terenów przynależnych do Gminy Kunów (imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/10/2021 – załącznik nr 23 do protokołu. 
 
11) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie przeznaczenia w 2021 r. środków 
finansowych na realizację zadań wynikających z przejęcia zarządzania drogą 
krajową nr 9 zakresie zagospodarowania i utrzymania zieleni w obrębie Ronda 
Republiki Ostrowieckiej oraz Ronda Powstania Styczniowego. Projekt uchwały był 
opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz przez Komisję Budżetu. 
Proszę Pana Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Pana Kamila 
Stelmasika, o wyrażenie opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję.  
Oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu Pana Włodzimierza Steca.  
Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję, czy ktoś  
z Państwa Radnych ma uwagi lub zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. 
Zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały. Ktoś ma? O, przepraszam, Panie 
Stanisławie, nie zauważyłam. Bardzo proszę Pan Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Pani Przewodnicząca, bardzo dziękuję. Panowie Prezydenci! 
Wysoka Rado! Szanowni Państwo! Drodzy Internauci! Estetyka przestrzeni miejskiej 
w Ostrowcu Świętokrzyskim w ciągu kilku minionych lat zmieniła się diametralnie: 
nowe zielone skwery i ukwiecone ronda doceniają mieszkańcy poszczególnych 
dzielnic i przyjezdni. Szczególnie pięknie prezentuje się Rondo Republiki 
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Ostrowieckiej, będące wizytówką dolnej części miasta. Pozostałe, jak chociażby 
Rondo Powstania Styczniowego, czy Batalionów Chłopskich, Narodowych Sił 
Zbrojnych, które również przybierają sezonowe szaty, wyglądają doskonale zarówno 
z poziomu przechodnia, jak również kierowcy, czy nawet z lotu ptaka, co możemy 
podziwiać na zdjęciach publikowanych przez pasjonatów fotografii w mediach 
społecznościowych. Stąd moje pytanie, bo już wkrótce zostanie domknięta jedna z 
ważniejszych inwestycji miejskich, czyli ostatni etap budowy ciągu ulic zbiorczych w 
północnej części miasta, a punktem wieńczącym tę realizowaną przez kilka kadencji 
inwestycję, stanie się rondo u zbiegu ulicy nowo budowanej Krzemiennej, 
Bałtowskiej, jak i Jana Samsonowicza. Zarówno mnie, jak i mieszkańców dzielnicy, 
którą reprezentuję, ciekawi, czy będzie ono tak ładne, jak inne tego typu lokalizacje 
na mapie Ostrowca Świętokrzyskiego. Bo zależy nam – nie ukrywam – na tym, by 
było one godną wizytówką dla osób wjeżdżających do naszego miasta od strony 
Bałtowa oraz do firm z branży około-hutniczej. Dlatego – Panie Prezydencie – czy 
przygotowana jest już jakaś koncepcja zagospodarowania i określenie estetyki tego 
miejsca? Bardzo dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa Radnych ma jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Zatem bardzo proszę Pana 
Prezydenta o odpowiedź.  
Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – To tutaj oddamy głos Panu Naczelnikowi 
Mazikowi. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Oczywiście. Zatem Pana 
Naczelnika prosimy o odpowiedź.  
Z-ca Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej UM – P. Mazik – Dzień dobry. 
Witam Państwa. Witam Panią Przewodniczącą. W ślad tutaj za zapytaniem Pana 
Radnego, taka jest informacja jak rokrocznie. Zajmujemy się czy tam w ramach 
porozumień stosownych zawartych ze Świętokrzyskim Zarządem Dróg 
Wojewódzkich, zajmujemy się zagospodarowaniem pasów drogowych pod względem 
zieleni właśnie tych dróg wojewódzkich. W chwili obecnej jeszcze jesteśmy na etapie, 
właśnie dzisiaj będzie podejmowana m.in. uchwała związana z tym właśnie 
projektem, tego porozumienia na rok bieżący i m.in. planujemy w ramach tego 
porozumienia jakieś już wstępne zagospodarowanie tego ronda, również tutaj 
wykonać. Tak, że efekty może będziemy mieli możliwość oglądania dopiero gdzieś 
tam w drugiej połowie, bądź bliżej pierwszej – końca pierwszej połowy bieżącego 
roku.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy są jeszcze jakieś pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę.  
Zatem przejdźmy do głosowania nad projektem tej uchwały w sprawie przeznaczenia 
w 2021 r. środków finansowych na realizację zadań wynikających z przejęcia 
zarządzania drogą krajową nr 9 w zakresie zagospodarowania i utrzymania zieleni w 
obrębie Ronda Republiki Ostrowieckiej oraz Ronda Powstania Styczniowego. Tak, 
jak poprzednio,  zaczniemy od Pana Stanisława Choinki. Bardzo proszę o wyrażenie 
swojej opinii.  
Radny St. Choinka – Pani Przewodnicząca, również dziękuję za udzielenie 
odpowiedzi i oczywiście jestem za przyjęciem tej uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
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Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca, bardzo się cieszę za głos w dyskusji 
Pana Radnego Choinki. Mam nadzieję, że wspólnie dojdziemy do konsensusu nad 
koncepcją nazwy dla tego miejsca, dla tego nowego ronda w naszym mieście, która 
to koncepcja, pojawiła się jeszcze w 2018 r. Tymczasem jestem za, jak najbardziej.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec. 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo.  
I możemy już stwierdzić, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przeznaczenia w 2021 r. środków 
finansowych na realizację zadań wynikających z przejęcia zarządzania drogą 
krajową nr 9 w zakresie zagospodarowania i utrzymania zieleni w obrębie Ronda 
Republiki Ostrowieckiej oraz Ronda Powstania Styczniowego (imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/11/2021 – załącznik nr 25 do protokołu. 
 
12) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  
dla Województwa Świętokrzyskiego. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 
Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję Budżetu. Zatem proszę Kamila Stelmasika o 
wyrażenie opinii komisji.  
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Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję.  
I Przewodniczącego Komisji Budżetu Pana Włodzimierza Steca.  
Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Czy ktoś  
z Państwa Radnych ma uwagi lub zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. 
Zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego. I tak jak poprzednio będę 
wyczytywała kolejne nazwiska: Choinka Stanisław.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny D. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska. 
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
I już możemy stwierdzić, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 



25 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 
Województwa Świętokrzyskiego (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 
do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/12/2021 – załącznik nr 27  do protokołu. 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy do kolejnego 
projektu uchwały. 
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca, czy ja mogę jeszcze w 
tym punkcie?  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę, Panie 
Prezydencie.  
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 
Szanowni goście! Drodzy Internauci! Chcę podziękować wszystkim Państwu za 
podjęcie tej uchwały, w której przekazujemy 130 tys. zł pomocy finansowej i 
rzeczowej dla Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich poprzez Świętokrzyski 
Urząd Marszałkowski. Ale w tym punkcie chciałbym bardzo serdecznie pogratulować 
naszemu Radnemu Panu Jerzemu Wronie objęcia zaszczytnej funkcji dyrektora 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Który to dyrektor odpowiada za 
wszystkie drogi wojewódzkie i nadzoruje wszystkie drogi wojewódzkie w naszym 
województwie, a przypomnę, że w naszym mieście mówimy o ciągu ulic: Aleja 3 
Maja, Okólna, Denkowska, Radwana, Traugutta, Bałtowska. I tutaj jestem po 
rozmowie wspólnie z Panem Wiceprezydentem Dominikiem Smolińskim i pozwolę 
sobie Państwa tylko poinformować, że zaprosimy tutaj Pana Dyrektora – powtórzę 
się – Pana Dyrektora Jerzego Wronę na taką sympatyczną kawę do nas, 
ewentualnie jak będzie takie zapotrzebowanie, to obaj z Panem Wiceprezydentem 
wybierzemy się do Kielc i w przyszłym tygodniu chcielibyśmy takie spotkanie odbyć. 
Ale jeszcze raz – z dużą nadzieją i z gratulacjami dla Pana Jerzego Wrony. Uznanie, 
docenienie przez władze marszałkowskie doświadczenia  
i wiedzy zawodowej – wieloletni naczelnik dróg. Więc tu mogę powiedzieć, że duże 
kompetencje, olbrzymia wiedza. Gratuluję jeszcze raz serdecznie i dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo dziękuję za tak miły głos 
w dyskusji. Myślę, że my również, jako radni, też dołączamy się  
do gratulacji. 
 
13) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przejdźmy zatem do ppkt 13 
udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu. Projekt uchwały był 
opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję Budżetu. Zatem 
proszę Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Pana Kamila 
Stelmasika o opinię komisji.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 
Przewodnicząca, komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję,  
oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu Pana Włodzimierza Steca. 
Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa Radnych ma uwagi lub zapytania do projektu tej uchwały? Bardzo proszę 
Pan Aron Pietruszka.  
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Radny A. Pietruszka – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! Ja 
mam tylko takie krótkie pytanie dotyczące tutaj pkt 2. ppkt 1. „Opracowanie 
dokumentacji projektowej, roboty budowlane, nadzór i tablicę informacyjną, 
pamiątkową". Rozumiem, że to jest to tablica pamiątkowa upamiętniająca odzyskanie 
niepodległości? Tak? 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo dziękuję za pytanie, czy 
są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie mamy to bardzo, proszę o odpowiedź. Bardzo 
proszę Pana Dominika Smolińskiego. 
Wiceprezydent Miasta D. Smoliński – Szanowni Państwo Radni! Pani 
Przewodnicząca! Tutaj chodzi tylko i wyłącznie o kwestie związane z promocją 
projektu unijnego. Jest to tablica informacyjna pamiątkowa, mówiąca  
o przebudowie i modernizacji tej ulicy w ramach projektu "Ekologiczny transport 
miejski etap II", który realizujemy wspólnie ze Starostwem Powiatowym. Starostwo 
Powiatowe odpowiada tutaj za przebudowę ulicy 11 Listopada, Samsonowicza, zaś 
ze strony Gminy zajmujemy się zakupem niskoemisyjnego transportu. Dziękuję 
bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo i bardzo proszę, 
Pan Prezydent. 
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Jeszcze uzupełniając wypowiedź mojego 
poprzednika, chciałbym powiedzieć, że jesteśmy po bardzo dobrej rozmowie  
z Panią Starostą Marzeną Dębniak i z Panem Wicestarostą Andrzejem Jabłońskim. 
Mamy tu już potwierdzoną informację, że ta dokumentacja jest złożona celem 
wydania ZRID-u. I Powiat powinien się postarać ogłosić przetarg już w miesiącu 
kwietniu na realizację tego zadania. Mówię tutaj o zadaniu ul. Samsonowicza, 11 
Listopada, droga, nowe rondo, ścieżka rowerowa, chodnik. Więc myślę, że to będzie 
bardzo oczekiwana inwestycja przez wszystkich. Inwestycja też w cyklu dwuletnim. 
W kwietniu powinniśmy poznać wykonawcę. Jeżeli będą sprzyjające warunki 
atmosferyczne, to na pewno też rozpoczęcie robót bardzo szybko. Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa Radnych ma jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Zatem poddaję pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu. I tak, jak poprzednio, będę wyczytywała kolejno Państwa Radnych. 
Pan Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata –Mariusz Łata, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska. 
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Głosowanie zostało zakończone, więc mogę stwierdzić, że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/13/2021 – załącznik nr 29 do protokołu. 
 
14) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu. Projekt tej uchwały był opiniowany również przez Komisję Strategii i 
Rozwoju Miasta i Komisję Budżetu. Zatem bardzo proszę Przewodniczących: Pana 
Kamila Stelmasika o wyrażenie opinii.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 
Przewodnicząca! Myślę, że w przypadku tej uchwały nie mogło być inaczej. 
Oczywiście komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo dziękuję,  
oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu Włodzimierza Steca też proszę  
o opinię komisji. 
Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa Radnych ma uwagi lub zapytania do projektu tej uchwały? Bardzo proszę 
pan Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Państwo, Panowie Prezydenci! 
Szanowna Rado! Państwo Internauci! W uzasadnieniu do uchwały jest napisane: 
"ponadto, ze względu na sytuację epidemiologiczną i braku na rynku firm 
zainteresowanych wykonaniem usługi remontu klatki schodowej, holu bloku A, 
umowy na roboty zawarto dopiero w grudniu i nie zostały zrealizowane w 2020 r." 
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Jeżeli 13 października 2020 r. Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przekazania 
100 tys. zł na remont holu i klatki schodowej, skoro Dyrekcja Szpitala potrzebowała 
aż 3 miesięcy na realizację przetargu i podpisania umowy, zasłaniając się sytuacją 
epidemiologiczną, to wydaje mi się, że pandemia w Polsce jest od marca, a nie od 
października. Można było to przewidzieć i tą uchwałę przenieść – tak jak obecnie 
robimy – na styczeń, a te środki przekazać na inne ważne cele dla mieszkańców. 
Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze 
jakieś pytania do tej uchwały? Nie widzę. Zatem bardzo proszę Pana Prezydenta o 
odpowiedź. 
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 
Drodzy Goście! Panie Dyrektorze! Szanowni Internauci! Na początku ubiegłego, 
inaczej – w grudniu, w listopadzie, kiedy prowadziliśmy rozmowy, kiedy była taka 
inicjatywa od Panów Dyrektorów Szpitala Powiatowego, wydawało się, że będą 
chętni na roboty budowlane. Niestety, okazało się, że po przeprowadzeniu 
dokumentacji, po przeprowadzeniu postępowania przetargowego był z tym problem. 
Końcówka roku, większość firm miała już portfel zamówień. No i taka praktyka 
pokazuje, że początek tego roku – powtórka. I te firmy akurat się znalazły. Potrafiły, 
że tak powiem, się zmobilizować i zawsze jest tak, że początek roku jest łatwiejszy  
przy przetargach, stąd np. u nas w mieście jest też taka taktyka, żeby maksymalnie 
dużo przetargów ogłaszać na początku roku, kiedy jest tak zwany głód na rynku robót 
inwestycyjnych i stąd np. w styczniu zawsze te ceny są lepsze. Powiat i szpital 
powiatowy potrzebuje olbrzymiej ilości dofinansowania i myślę, że Pan Dyrektor 
więcej powie na temat zaniedbań i jak gdyby potrzeb samego szpitala. Ja się cieszę, 
że miasto, że Państwo Radni, zechcieliście wspierać w zeszłym roku, że mam 
nadzieję, że za chwilę też będzie jednomyślność przy głosowaniu tych 300 tys. zł. I 
mam nadzieję, że to nie jest koniec pomocy miasta Ostrowca Świętokrzyskiego dla 
szpitala powiatowego w naszym mieście. Wszyscy sobie zdajemy sprawę, jak ważne 
jest to, jak ważna to jest instytucja dla funkcjonowania społeczeństwa. Dziękuję 
bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy są jeszcze jakieś pytania do projektu tej uchwały? Bardzo proszę Pan 
Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Dziękuję Pani Przewodniczącej! Ja mam tylko takie pytanie, bo 
chciałbym zadać Panu Dyrektorowi pytanie, nie do końca związane  
z projektem tej uchwały, czy mam robić to teraz, czy po uchwaleniu uchwały, czy 
jeszcze w sprawach różnych?  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Znaczy, jeżeli nie jest  
to związane z uchwałą, na pewno nie jest związane z uchwałą?  
No, to przejdźmy do spraw różnych. Bardzo proszę Pana Marka Giemzę.  
Radny Wł. Stec – Rozumiem, że Pan Dyrektor jeszcze będzie?  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Będzie.  
Radny Wł. Stec – Dobra, ok. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę Pan Marek 
Giemza.  
Radny M. Giemza – Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Państwo Radni! Państwo 
Prezydenci! Nie neguję tego. Dziękuję bardzo, Panie Prezydencie, za szczegółowe 
wyjaśnienia. Nie neguję tego, że inwestycje zawarte w uzasadnieniu uchwały są 
potrzebne w szpitalu, jak i wiele innych inwestycji, które wymaga szpital, powinny być 
zrealizowane, ale ponieważ Gmina nie do końca, według mnie, realizuje w 
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wystarczającym stopniu własnych zadań w postaci inwestycji drogowych ze 
względów finansowych, będę głosował przeciw. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy są jeszcze jakieś pytania dotyczące tej uchwały? Nie ma. Zatem poddaję  
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu. I tak, jak poprzednio będę wyczytywała z listy Radnych: Pan 
Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Renata Duda. 
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem przeciw.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. Dziękuję.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata. 
Radny M. Łata –  Ja nie mam wątpliwości co do tego, że jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj –  Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska. 
Radna B. Morycińska –  Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. Myślę, że Marek chyba  
nie zrozumiał, o co w uchwale chodzi, dlatego przeciw głosował. To jest moje zdanie.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Panie Andrzeju. Aron 
Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Również jestem zdecydowanie za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus –  Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki. 
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta 18 głosami za, przy 1 przeciw. 
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Radni RM przy 18 głosach za i 1 przeciw podjęli uchwałę w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/14/2021 – załącznik nr 31 do protokołu. 
 
15) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy zatem  
do kolejnego projektu uchwały, ppkt 15 – nieuwzględnienia petycji. Projekt uchwały 
był opiniowany przez wszystkie komisje Rady Miasta. Zatem proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii. Przewodniczący Komisji Budżetu –Pan 
Włodzimierz Stec. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu – Pan Mariusz Łata.  
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – M. Łata – Pani Przewodnicząca, 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, również pozytywnie zaopiniowała ten projekt 
uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji 
Samorządowej – Pan Kamil Kutryba.  
Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca, 
Komisja Samorządowa również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Przewodniczący 
Komisji ds. Rodziny Pan Marek Giemza. 
Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca, Komisja 
ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję.  
I Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Pan Kamil Stelmasik. 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Czy mają Państwo 
jakieś pytania, bądź uwagi do projektu tej uchwały? Jeśli nie ma pytań, poddaje pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji. Formuła głosowania 
jest już Państwu znana, zatem przechodzimy do realizacji tej formuły: Pan Stanisław 
Choinka. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda. 
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba. 
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata. 
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. 
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec. 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pałka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda. 
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 
głosowanie zostało zakończone i mogę już powiedzieć,  
że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nieuwzględnienia petycji (imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/15/2021 – załącznik nr 33 do protokołu. 
 
16) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji, to jest ppkt 16. I 
projekt tej uchwały był również opiniowany przez wszystkie komisje Rady Miasta. 
Proszę zatem Przewodniczących Komisji o opinię tejże komisji. Przewodniczący 
Komisji Budżetu.  
Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu. 
Przewodniczący Komisji Edukacji,, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – Pani 
Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji 
Samorządowej.  
Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 
również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji ds. 
Rodziny.  
Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca, Komisja 
ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję.  
I Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta. 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy mają 
Państwo jakieś uwagi, czy zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Zatem 
poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji. 
Przechodzimy do znanej nam już formuły głosowania: Pan Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. Pani Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Przepraszam bardzo. Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska. 
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo.  
I możemy już stwierdzić, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nieuwzględnienia petycji (imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 
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Patrz uchwała Nr XLII/16/2021 – załącznik nr 35 do protokołu. 
 
17) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji. Projekt  
tej uchwały był opiniowany również przez wszystkie Komisje. Zatem poprosimy 
Przewodniczącego Komisji Budżetu Pana Włodzimierza Steca o opinię komisji.  
Przewodniczący Komisji Budżetu Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Przewodniczący 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Mariusz Łata. 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu M. Łata –  Pani 
Przewodnicząca, Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Przewodniczący 
Komisji Samorządowej – Pan Kamil Kutryba.  
Przewodniczący Komisji Samorządowej K. Kutryba – Komisja Samorządowa również 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji ds. 
Rodziny – Pan Giemza Marek.  
Przewodniczący Komisji ds. Rodziny M. Giemza – Pani Przewodnicząca, Komisja ds. 
Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I Przewodniczący Komisji 
Strategii i Rozwoju Miasta – Pan Kamil Stelmasik.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta K. Stelmasik – Pozytywnie 
komisja zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Czy mają Państwo 
jakieś uwagi, bądź zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Zatem poddaję pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji. Formuła jest 
Państwu znana. Zaczynamy od Pana Stanisława Choinki.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda. 
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. Pani Grażyna Maj 
bardzo proszę, jeszcze raz.  
Radna G. Maj – Przepraszam. Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka. 
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Rada J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I Artur Zawadzki. 
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nieuwzględnienia petycji (imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/17/2021 – załącznik nr 37 do protokołu. 
 
18) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały. Jest to ppkt 18 pozostawienia petycji bez 
rozpatrzenia. Projekt uchwały był opiniowany również przez wszystkie komisje Rady 
Miasta. Proszę Przewodniczących o opinię komisji. Przewodniczący Komisji Budżetu 
– Włodzimierz Stec.  
Przewodniczący Komisji Budżetu Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu – Pan Mariusz Łata.  
Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu M. Łata – Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji 
Samorządowej – Kamil Kutryba.  
Przewodniczący Komisji Samorządowej K. Kutryba – Komisja Samorządowa 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji ds. 
Rodziny – Marek Giemza. 
Przewodniczący Komisji ds. Rodziny M. Giemza – Komisja ds. Rodziny również 
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji Strategii 
i Rozwoju Miasta – Pan Kamil Stelmasik.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie. Jestem za, przepraszam. Nie w tym punkcie jestem.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Nie, nie, nie – opinia komisji 
Panie Kamilu.  
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Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta K. Stelmasik – Tak, tak, tak, 
przepraszam bardzo, dekoncentracja chwilowa. Oczywiście, w tym punkcie, Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo dziękuję. Czy mają 
Państwo jakieś uwagi, czy zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę.  
Zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 
rozpatrzenia. Formuła jest Państwu znana, zatem przechodzimy do głosowania. 
Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata. 
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec. 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska. 
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka. Pan Andrzej 
Pałka. 
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Sajda Włodzimierz.  
Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Stelmasik Kamil.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik. Karol Wójcik. 
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Zawadzki Artur.  
Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – I bardzo przepraszam Pan 
Włodzimierz Stec. 
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czekamy na 
wyniki. Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie. Dziękuję Państwu 
bardzo. 
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie pozostawienia petycji  
bez rozpatrzenia (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/18/2021 – załącznik nr 39 do protokołu. 
 
19) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. I 
tutaj, zanim przejdziemy do projektu tej uchwały dotyczącej skargi, chciałabym 
przypomnieć Państwu Radnym o klauzuli RODO. Przy rozpatrywaniu tego rodzaju 
projektów posługujemy się terminem "skarżący" lub "osoba skarżąca". Nie 
wymieniamy nazwisk osób, które złożyły skargę. Jesteśmy już w ppkt 19 przekazanie 
skargi według właściwości. Projekt uchwały był opiniowany przez wszystkie komisje 
Rady Miasta. Proszę Przewodniczących Komisji o opinie. Przewodniczący Komisji 
Budżetu Włodzimierz Stec.  
Przewodniczący Komisji Budżetu Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu – Mariusz Łata.  
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu M. Łata – Komisja Edukacji 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Przewodniczący 
Komisji Samorządowej – Kamil Kutryba.  
Przewodniczący Komisji Samorządowej K. Kutryba – Komisja Samorządowa również 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji ds. 
Rodziny.  
Przewodniczący Komisji ds. Rodziny M. Giemza – Komisja ds. Rodziny również 
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przewodniczący Komisji Strategii 
i Rozwoju Miasta – Kamil Stelmasik.  
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta K. Stelmasik – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy mają 
Państwo jakieś uwagi, czy zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Jeśli nie 
mamy pytań, to poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania 
skargi według właściwości. Formuła jest Państwu znana. Pan Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza. 
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, wstrzymuje się.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję. Dariusz Kaszuba.  
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Łata Mariusz.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj. 
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Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radna A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 
uchwała została podjęta przy 18 głosach "za"  
i 1 "wstrzymującym się".  
 
Radni RM przy 18 głosach za i 1 wstrzymującym się podjęli uchwałę w sprawie 
przekazania skargi według właściwości (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 
nr 40 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/19/2021 – załącznik nr 41 do protokołu. 
 
20) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy  
do kolejnego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2021 r. Projekt uchwały był opiniowany przez 
Komisję Budżetu, zatem proszę Przewodniczącego – Pana Włodzimierza Steca – o 
wyrażenie opinii komisji. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Czy ktoś z 
Państwa ma uwagi, pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Zatem poddaję 
pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2021 r. Przechodzimy do głosowania. Formuła 
głosowania jest już Państwu znana. Zatem: Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb. 
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Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba. 
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Maj Grażyna.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marzec Marcin. 
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka.  
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka. 
Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pikus Joanna.  
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik. 
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki. 
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Możemy stwierdzić, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2021 r.  (imienny wykaz głosowania 
stanowi załącznik nr 42 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/20/2021 – załącznik nr 43 do protokołu. 
 
21) Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy do kolejnego 
punktu naszych obrad, a mianowicie pkt 21 zmieniający uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. 
Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego 
Komisji o przedstawienie opinii.  
Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję, czy mają Państwo 
jakieś pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Zatem poddaję 
pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Formuła 
głosowania jest Państwu znana. Zatem głosujemy: Pan Stanisław Choinka.  
Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Pani Renata Duda.  
Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Głąb.  
Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dariusz Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Kutryba.  
Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Mariusz Łata.  
Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Grażyna Maj.  
Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marcin Marzec.  
Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bożenna Morycińska.  
Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Andrzej Pałka. 
Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Aron Pietruszka.  
Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Joanna Pikus. 
Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Sajda.  
Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Włodzimierz Stec.  
Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kamil Stelmasik.  
Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem 
za. Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Artur Zawadzki.  
Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029 (imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu). 
 
Patrz uchwała Nr XLII/21/2021 – załącznik nr 45 do protokołu. 
 
Ad V/Informacja Przewodniczącej Rady Miasta o złożonych interpelacjach: 
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Przechodzimy do realizacji 
kolejnego punktu naszych obrad. To jest do pkt V – "Informacja Przewodniczącej 
Rady Miasta o złożonych interpelacjach." Szanowni Państwo! W okresie od 30 
grudnia 2020 r. do 3 lutego 2021 r. zgłoszono następujące interpelacje: Radna 
Joanna Pikus – 3 interpelacje, Radny Artur Zawadzki – 3 interpelacje, Radny Artur 
Głąb – 1 interpelacja i Radna Marta Woźnicka-Kuzdak – 1 interpelacja. Wszystkie 
interpelacje zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego, jak również zostały przekazane Prezydentowi Miasta 
celem nadania im dalszego biegu.  
 
Ad VI/Informacja Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego dotycząca roszczeń 
odszkodowawczych na skutek uchwalenia lub zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego oraz wydanych decyzjach w sprawie ustalenia 
opłaty planistycznej (załącznik nr 46 do protokołu): 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Kolejny punkt naszych 
dzisiejszych obrad to pkt VI – "Informacja Prezydenta Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego dotycząca roszczeń odszkodowawczych na skutek uchwalenia lub 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz wydanych 
decyzjach w sprawie ustalenia opłaty planistycznej". Powyższa informacja była 
przedmiotem obrad Komisji Strategii i Rozwoju Miasta. Pragnę tylko zapytać, czy 
ktoś z Państwa ma jakieś uwagi, zapytania do przedłożonych informacji? Jeśli nie 
mamy pytań, to przechodzimy do kolejnego punktu obrad.  
 
Ad VII/ Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta za okres od 22 grudnia 2020 r. do 26 
stycznia 2021 r. (załącznik nr 47 do protokołu): 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Punkt VII – "Sprawozdanie z prac 
Prezydenta Miasta za okres od 22 grudnia 2020 r.  
do 26 stycznia 2021 r. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania,  
czy uwagi do sprawozdania z Prac Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego? 
Jeśli nie ma pytań, to przechodzimy do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad VIII/ Sprawy różne: 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Punkt VIII – "Sprawy różne." 
Szanowni Państwo, tutaj w tych sprawach różnych myślę, że Pan Włodzimierz Stec 
chciał zadać pytanie tutaj do Pana Dyrektora naszego szpitala. Natomiast pozwólcie 
Państwo, że zaczniemy tutaj od pisma, które otrzymałam, które otrzymaliśmy od 
Przewodniczącego Klubu Radnych "PiS" Dariusza Kaszuby – informację o zmianie w 
Klubie Radnych "PiS". Pozwólcie Państwo, że je odczytam: "Ostrowiec Świętokrzyski 
22 styczeń 2021 r. Pani Irena Renduda-Dudek Przewodnicząca Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego. Pragnę przekazać Pani Przewodniczącej informację o 
zmianie w składzie Klubu Radnych "Prawo i Sprawiedliwość" Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. Pan Radny Mateusz Czeremcha nie jest już członkiem Klubu 
Radnych "PiS". Przewodniczący Klubu Radnych "Prawo i Sprawiedliwość" Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego Dariusz Kaszuba (załącznik nr 48 do protokołu). 
Również w sprawach różnych chęć zabrania głosu na sesji Rady Miasta zgłosiła Pani 
Elżbieta Mazur i chciałabym Panią poinformować – zapraszam Panią do mikrofonu – 
ale chciałabym poinformować, że w związku z wejściem w życie rozporządzenia 
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Parlamentu Europejskiego i Rady Europy z 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony 
osób fizycznych, w związku z przetwarzaniem danych osobowych – informuję, że 
każdy, kto czynnie uczestniczy w sesji, mając mam na myśli zabieranie głosu 
podczas sesji, musi być świadomy,  
że wyraża jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych osobowych. 
Rozumiem, że jest Pani tego świadoma – zgodnie z §87 ust.3 Statutu Gminy 
Ostrowiec, zatem udzielam Pani głosu, bardzo proszę.  
Elżbieta Mazur – Dziękuję bardzo. Szanowny Panie Prezydencie! Szanowna Rado! 
Nazywam się Elżbieta Mazur i jestem tutaj, jako przedstawicielka grupy "Strajk 
Kobiet Ostrowiec Świętokrzyski". Na początek pragnę przytoczyć treść apelu 
Radnych "Prawa i Sprawiedliwości" z dnia 28 października 2020 r. dotyczącego 
przetaczających się przez nasze miasto, jak także na terenie całego kraju strajków 
kobiet. Cytat: "Wyrażając swoje poglądy, w tym dotyczące życia społecznego i 
politycznego, sprzeciwiamy się mowie nienawiści, w tym obraźliwych i 
stygmatyzujących sformułowaniom wprowadzających  
w przestrzeni publicznej agresji i przemoc." Koniec cytatu. Radny Mateusz 
Czeremcha w swojej wypowiedzi apelował do wzięcia – cytat: "do wzięcia 
odpowiedzialności za swoje czyny oraz wypowiedzi. Akceptacja mowy nienawiści 
prowadzi do utrwalania się stereotypów i uprzedzeń, a w skrajnych przypadkach 
może prowadzić do tak zwanych przestępstw z nienawiści." Koniec cytatu. W tym 
miejscu chciałabym podkreślić, iż naszym akcjom protestacyjnym nie towarzyszyła 
przemoc. Nieliczne akty wandalizmu były działaniem jednostek potępiane przez 
nasze ugrupowanie. Poza pierwszą, najbardziej emocjonalną demonstracją, 
wstrzymywaliśmy się od używania wulgarnego języka, pomimo, że sytuacja, do której 
doprowadziła partia rządząca, nie łagodziła nastrojów w społeczeństwie. Podążając 
za słowami Radnego Mateusza Czeremchy, apeluję do Radnych "PiS", a w 
szczególności do Radnego Mateusza Czeremchy, który już nie jest w szeregach 
partii, do wsłuchania się we własne słowa. Czyż używanie obelżywych sformułowań 
wobec funkcjonariuszy publicznych nie wpisuje się w mowę nienawiści,  
czy używanie przemocy wobec rzeczonych funkcjonariuszy nie będzie prowadzić do 
tak zwanych przestępstw z nienawiści? W mieście, w którym dbamy o to, aby 
statystyki przemocy były coraz mniejsze, w mieście gdzie  
w radio możemy usłyszeć ogłoszenia do obywateli: "Stop przemocy!" – dochodzi do 
sytuacji, w której Radny Miejski dopuszcza się napaści  
na funkcjonariusza wezwanego do awantury domowej. Oczekujemy rezygnacji z 
miejsca w Radzie Miasta, jak również z pełnienia funkcji publicznych  
przez Pana Mateusza Czeremchę. Jednocześnie informujemy, iż będziemy 
powtarzać nasz apel do momentu, kiedy Pan Mateusz Czeremcha przestanie być 
członkiem tej Rady. Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję Państwu bardzo. Czy 
ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś pytania? Bardzo proszę  
Pan Marek Giemza.  
Radny M. Giemza – Dziękuję, Pani Przewodnicząca, ja chciałbym się tylko odnieść, 
zabrać głos w sprawie wypowiedzi Kolegi Radnego Andrzeja Pałki, aby tego typu 
dygresje i uwagi pozostawił dla siebie, ponieważ umiem czytać  
ze zrozumieniem, rozumiem, co się do mnie mówi i głosowałem zgodnie  
ze swoim sumieniem "przeciw". Wiem, jaką decyzję podjąłem. I poprosiłbym, nie 
życzę sobie, aby w przyszłości tego typu uwagi w moim kierunku, mojej osobie 
zwracać. Dziękuję.  
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Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Pan 
Włodzimierz Sajda jeszcze coś tutaj chciał dopowiedzieć. 
Radny Wł. Sajda – Ja chciałem zadać Panu Dyrektorowi Karolikowi Adamowi, 
Dyrektorowi Szpitala.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę. 
Radny Wł. Sajda – Czy jest Pan Dyrektor?  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Tak jest, jest na sali.  
Radny Wł. Sajda – Szanowny Panie Dyrektorze! Ja chciałem się zapytać: ile 
wspomagają szpital finansowo ościenne gminy? Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę 
pana dyrektora o podejście do mikrofonu i jeżeli Pan jest w stanie,  
to odpowiedź. 
Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Dzień dobry Państwu.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dzień dobry.  
Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Tak. Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie. Na to pytanie zadane 
przez Pana Radnego, no nie jestem dzisiaj, w dniu dzisiejszym w stanie precyzyjnie 
odpowiedzieć, na ile gminy Powiatu Ostrowieckiego poza Gminą Ostrowiec, 
oczywiście, udzielają tejże pomocy. Ta pomoc jest co roku. Tego pytania się prostu 
nie spodziewałem. To nie są jakieś wielkie kwoty, niemniej jednak są to kwoty bardzo 
istotne dla naszego budżetu. Największym naszym dobroczyńcą jest niewątpliwie 
Powiat Ostrowiecki i miasto Ostrowiec. Tutaj jestem w stanie przytoczyć sumy, jakie 
otrzymujemy. Otóż, wsparcie np. Powiatu Ostrowieckiego za rok 2020, to jest kwota 
ponad 18 mln zł. Jeżeli chodzi o wsparcie miasta Ostrowiec, to jest to kwota w 
wysokości kilkuset tysięcy złotych, m.in. te 300 tys. zł, które uchwałą Państwa, za co 
– oczywiście – serdecznie, bardzo serdecznie dziękujemy, otrzymujemy wsparcie 
właśnie w tym roku. To wsparcie ze strony gmin Powiatu Ostrowskiego, pozostałych, 
jest wsparciem mniejszym, aczkolwiek w cyfrach, nie jestem w stanie, nie jestem 
przygotowany w dniu dzisiejszym, żeby odpowiedzieć na to pytanie.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Pan Włodzimierz Stec jeszcze mówił, że będzie zadawał pytanie do Pana Dyrektora. 
Bardzo proszę.  
Radny Wł. Stec – Tak, dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! 
Szanowni Państwo! Panie Dyrektorze, ja mam takie też pytanie, chciałbym usłyszeć 
jakieś wyjaśnienia w sprawie szczepień w naszym Ostrowcu, w naszym mieście. 
Ponieważ, tak – jaka jest obecnie sytuacja szczepienia grupy "0"? Tak naprawdę 
mnie to interesuje, ponieważ ona była jako pierwsza do szczepień wyznaczona. 
Kiedy w ogóle ta grupa może być całkowicie zaszczepiona? I w ogóle wydaje mi się, 
że jest bardzo duże zamieszanie, bo tak: jedna grupa "0" jest jeszcze nie 
zaszczepiona, a już się mówi o szczepieniu nauczycieli, czyli kolejnej – nie wiem, to 
już jest chyba trzecia czy czwarta grupa. Gdzieś się chyba coś ktoś pogubił. 
Chciałbym uzyskać jakąś informację od Pana, oczywiście tam w mediach niektóre 
informacje, odpowiedzi są, ale chciałbym, korzystając z okazji uzyskać taką 
odpowiedź od Pana – jakieś wyjaśnienia, może nam Pan bardziej naświetli,  
co się w ogóle dzieje. Choćby ta sytuacja, gdzie zabronione było, mieliście dostać 
szczepionki, ale z zakazem szczepienia grupy "0". Jak to w ogóle  
w tym momencie wygląda? Dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę Pana Dyrektora.  
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Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Dziękuję Panu Radnemu za to pytanie. No, na to pytanie jestem 
przygotowany na szczęście do odpowiedzi. Proszę Państwa! Od 4 stycznia tego 
roku, czyli już 4 tygodnie, prowadzimy Program Szczepień Narodowych, jako szpital 
węzłowy. I proszę Państwa, jako pierwsze zadanie mieliśmy zaszczepić tzw. grupę 
"0". W jaki sposób przygotowywaliśmy się do tego zadania? Szpital nigdy w swojej 
historii nie prowadził szczepień. Od podstaw musieliśmy stworzyć punkt szczepień, 
łącznie z personelem do tego punktu. Co nie było wcale łatwe, zważywszy na bardzo 
duże kłopoty kadrowe, zwłaszcza braku lekarzy i pielęgniarek. Niemniej jednak, z tym 
problemem poradziliśmy sobie w ten sposób, że punkt nasz szczepień jest w stanie 
szczepić dziennie około 120 osób, czyli tygodniowo około 840 osób. Czyli rocznie 
około 800 razy 50, to będzie, bo liczę. Tak, proszę Państwa. Czy to jest dużo, czy to 
jest mało? To jest dużo – pod warunkiem, że dystrybucja szczepionek będzie płynna 
i będzie 2 razy w tygodniu. Dlaczego 2 razy w tygodniu? Wszyscy wiemy, że 
szczepionka, którą szczepiliśmy firmy "Pfizer", ma 120 godzin ważności od chwili 
rozmrożenia w hurtowni, nie u nas w szpitalu, tylko w hurtowni. Do tego czasu 
dolicza się czas logistyczny, czas transportu, to jest około 24 godzin. Szczepionka 
trafiająca do naszego szpitala w poniedziałek, nie zawsze w godzinach rannych, były 
porcje, które trafiały do nas przed 13.00, również. Czyli to między 7.00, a 13.00, musi 
być podana w ciągu 4 dni, do czwartku włącznie. W związku z tym, nasz punkt 
szczepień swoje moce przerobowe nie jest w stanie wykorzystać w pełni, ponieważ w 
piątek sobotę i niedzielę w naszym punkcie szczepień jest po prostu pusto. Tak, jak 
powiedziałem Państwu, nasze moce przerobowe są takie. To już sprawdziliśmy, że 
120 osób dziennie na jednej zmianie jesteśmy w stanie zaszczepić. Co by było, 
gdybyśmy szczepili na dwie zmiany? Proszę Państwa, dwa razy więcej, czyli 
moglibyśmy 1600 osób dziennie szczepić. Czy to jest dużo, czy mało?  
16 punktów szczepień w powiecie ostrowieckim szczepi 30 osób tygodniowo. Czyli 
my jednym punktem szczepień zaczynamy wielokrotność szczepień wszystkich 
punktów w mieście, proszę Państwa, w powiecie ostrowieckim całym. Dlaczego w 
takim razie jest tak źle, jak wiemy wszyscy? Wiąże się to, proszę Państwa, 
niewątpliwie z dystrybucją szczepionek i to wszyscy wiemy z mediów publicznych, ze 
wszystkich publikatorów, że firma "Pfizer" wstrzymała dostawy szczepionek do 
Polski. W związku z czym, w jednym z tygodni, to jest w trzecim tygodniu szczepień, 
nie podaliśmy ani jednej szczepionki. Punkt szczepień przez cały tydzień był w ogóle 
zamknięty. W pierwszym etapie, w grudniu, czyli do 17 grudnia, kiedy tworzyliśmy 
pierwsze listy osób chętnych grupy "0", z personelu szpitalnego zgłosiło się 330 osób 
chętnych do zaszczepienia. Z grupy "0" z powiatu ostrowieckiego całego, czyli z 
personelu poza szpitalnego było to 378 osób. Później ta ilość się zwiększała. W tej 
chwili chętnych do zaszczepienia w grupie "0" mamy ponad półtora tysiąca osób z 
całego powiatu ostrowskiego, w tym personelu szpitalnego. Ile osób udało nam się 
zaszczepić? Do końca ubiegłego tygodnia, łącznie do niedzieli, ponieważ jedynym 
tygodniem, gdzie dostaliśmy 2 razy dawkę szczepionek, to był ostatni tydzień, i 
szczepionki były podawane przez cały tydzień, łącznie z niedzielą. To, czyli do 
niedzieli, czyli do poniedziałku rana podaliśmy 1063 szczepionki, z czego 966 
podaliśmy w grupie "0" i 97 szczepionek populacji "80 plus". Proszę państwa, 
populacja "80 plus", to jest ta ilość szczepionek, gdzie pacjenci byli zarejestrowani 
systemem zewnętrznym. My nie mieliśmy wpływu na to, żeby odmówić pacjentom 
szczepienia. My dzwoniliśmy do Agencji Rezerw Materiałowych z zapytaniami. Nie 
wolno było nam odmówić tych szczepień, nie mogliśmy ich zablokować. Jako 
dyrektor szpitala najchętniej zablokowałbym szczepienia zewnętrzne, żeby 
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wyszczepić grupę "0", bo uważam za absolutny priorytet, żeby to właśnie grupa "0" 
była zaszczepiona, jako grupa pierwsza. Niestety, na to nie mieliśmy najmniejszego 
wpływu. Dostaliśmy komunikat, że osoby, które są zarejestrowane przez system 
zewnętrzny rejestracji, na który – podkreślam jeszcze raz – nie mamy najmniejszego 
wpływu, muszą być te osoby zaszczepione. W związku, z czym z tej grupy "0" mamy 
zaszczepionych 966 osób dawką pierwszą. Część z tych osób już jest zaszczepiona 
dawką drugą. To jest grupa osób 90. Jeżeli chodzi dalej, proszę Państwa, ile osób 
zostało nam do zaszczepienia z grupy "0"? Z grupy "0", z listy szpitalnej zostało nam 
do zaszczepienia około 50 osób. Część z tych osób jest nie zaszczepiona z braku 
szczepionki, część też jest nie zaszczepiona z powodu, np. zbyt krótkiego okresu 
karencji między zachorowaniem na koronawirusa. Ten okres karencji powinien 
wynosić około 6 tygodni. Sytuacja gorzej przedstawia się, jeśli chodzi o szczepienie 
grupy "0" z terenu powiatu ostrowieckiego. I tutaj ciągle oczekuje do zaszczepienia 
ponad 400 osób z grupy "0". To są pracownicy przychodni rejonowych, są 
pracownicy podstawowej opieki zdrowotnej, przychodni specjalistycznych, aptek i 
wszystkich innych działów medycznych, które znajdują się właśnie w tejże grupie "0". 
Jakie są prognozy? W jakim czasie jesteśmy w stanie zaszczepić grupę "0"? Proszę 
Państwa, z komunikatów, które jeszcze w dniu dzisiejszym śledziłem, wynika 
jednoznacznie, że w tym tygodniu nie dostaniemy ani jednej szczepionki dla grupy 
"0" na pierwsze szczepienie. Również w przyszłym tygodniu Agencja Rezerw 
Materiałowych nie przewiduje przekazania dla naszego szpitala ani jednej 
szczepionki na pierwsze szczepienie z grupy "0". Też dawki, które dostaliśmy, 
dostaliśmy w tym tygodniu w poniedziałek 330 szczepionek. Te 330 dawek jest 
przeznaczone na drugie, na szczepienie drugą dawką tych osób, u których upłynęło 
21 dni i na szczepienia populacyjne tych osób, które rejestrują się w systemach 
zewnętrznych. Proszę Państwa, doszło do takiego paradoksu, że w przychodniach 
rejonowych poza szpitalem, mamy większość personelu chętnego oczywiście do 
zaszczepienia, zaszczepionego, ale w przychodniach rejonowych, w podstawowej 
opiece zdrowotnej doszło do takiego paradoksu, że nie zaszczepieni pracownicy 
służby zdrowia – szczepią populację. Jest to chore. Takie coś nie powinno mieć 
miejsca. W mojej ocenie jest to bardzo naganne, ale jednocześnie chcę jeszcze raz 
powtórzyć, że jest to absolutnie niemożliwym, żebyśmy my, jako dyrekcja szpitala 
mieli na to wpływ, albo mogli to zmienić. Są to decyzje odgórne, w zasadzie można 
powiedzieć polityczne, chyba, i my ze swojej strony staramy się robić wszystko, żeby 
grupę "0" szczepić. Zdarzają się takie sytuacje, że pod koniec dnia szczepień, a 
zwłaszcza w ostatnim dniu szczepień, czyli w czwartek rozpuszczone już fiolki, każda 
fiolka rozpuszczona jest na 6 dawek i brakuje, to czasami telefonujemy do 
przychodni do grupy "0" i nie przeznaczamy tych dawek dla populacji, tylko tam, 
gdzie tylko możemy. Więc, możemy wyrwać jakąś dawkę. Próbujemy te dawki 
przekazywać dla grupy "0". Niemniej jednak nadal, łącznie ze szpitalem, to jest 
ponad 450 osób oczekujących na szczepienie. I tak, jak powiedziałem Państwu, w 
tym tygodniu i w najbliższym tygodniu, w przyszłym – absolutnie nie mamy 
potwierdzenia na dostawę szczepionek dla grupy "0". Z naszej strony jest gotowość,  
tak jak Państwu powiedziałem, jesteśmy w stanie szczepić codziennie, łącznie  
z niedzielą. Jesteśmy w stanie szczepić, jeżeli zajdzie taka potrzeba na dwie zmiany, 
czyli te cyfry, które Państwu podałem, tą gotowość szczepienia, jesteśmy w stanie 
podwoić nawet, tylko po prostu, żeby te szczepionki były. Ja mam nadzieję, że one 
będą. Kolejne firmy farmaceutyczne rejestrują swoje produkty. Niemniej, jednak dla 
mnie priorytetem było zaszczepienie właśnie tejże grupy "0". Ja też myślę, proszę 
Państwa, że szpitale węzłowe zostały wytypowane jako te, na które znów kładzie się 
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główny ciężar walki z Covidem. Nikt nie pytał się szpitali, czy chcą szczepić, czy nie. 
My dostaliśmy nakaz szczepień. Natomiast NFZ zadaje pytanie przychodniom – czy 
chcą szczepić? Proszę Państwa, niestety, sam jestem przedstawicielem grupy 
medycznej. Ja uważam, że każda przychodnia rejonowa, do której zdeklarowało się 
kilka tysięcy osób do opieki podstawowej, jako swój obowiązek powinna potraktować 
uczestniczenie, jakby nie było, w tzw. "Narodowym Programie Szczepień". Jeżeli coś 
się nazywa "narodowe", to powinno obowiązywać wszystkich. Nie powinno być 
wyłomów. Dla mnie jest to jednym wielkim nieporozumieniem, że są przychodnie, 
które po prostu do tego programu szczepień się nie włączyły. Takie przychodnie są 
na terenie miasta. Na terenie gminnych ośrodków zdrowia takich sytuacji nie ma. 
Natomiast, inna sprawa jest też dawek. Te przychodnie, które zdeklarowały 
szczepienie, dostają, proszę Państwa, aż 30 dawek na tydzień. Aż 30 dawek na 
tydzień. Dla porównania, w ubiegłym tygodniu u nas w szpitalu, jak dostaliśmy 
szczepionki, a szczepiliśmy tak, tak jakby to był, ubiegły tydzień był jedynym 
tygodniem gdzie szczepiliśmy siedem dni. Dostaliśmy dwie partie. Zaszczepiliśmy w 
ciągu tygodnia 810 osób. W tym czasie 16 punktów szczepień w powiecie 
ostrowieckim zaszczepiło mniej, niż my w szpitalu. A przecież to powinno być 
odwrotnie, ja uważam. I proszę Państwa, ja wyliczyłem, że przy takim 
zaangażowaniu i przy takiej dystrybucji szczepionek "Program Szczepień" – 
"Narodowy Program Szczepień" w Polsce będzie trwał około 2 lat, bo przecież te 
dawki trzeba powtórnie powtórzyć. Ze swojej strony wiem, jako lekarz,  
no nie jestem specjalistą epidemiologiem, ale jako lekarz wiem, że żeby szczepienia 
były skuteczne, takie populacyjne, to szczepieniem powinno się objąć: po pierwsze 
około 80% społeczeństwa i to powinno trwać stosunkowo w krótkim czasie, krótkim 
czasie. Czyli ten czas nie powinien być dłuższy, niż pół roku. Więc, mimo że tak jak 
mówię, no nie jestem ekspertem, nie jestem epidemiologiem, ale śmiem twierdzić, że 
ten "Narodowy Program Szczepień" gdzieś się zaciął.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Pan Andrzej Pałka, jeszcze widzę, że pytanie ma.  
Radny A. Pałka – Dziękuję, Pani Przewodniczącej. Pani Przewodnicząca! Panowie 
Prezydenci! Koleżanki, Koledzy Radni! Mili Goście! A pytanie mam do Pana 
Dyrektora. Wiemy, że w otoczeniu szpitale są jednoimiennymi, a u nas tak 
praktycznie zjeżdżają się chorzy do naszego szpitala. Ale przecież i w naszym 
szpitalu też znajdują się chorzy na koronawirus. I Panie Dyrektorze, jak wygląda 
właśnie rozmieszczenie tych chorych, żeby nie było jak to w  zagęszczeniu, 
zarażania się ludzi zdrowych, którzy na pewno obłożni chorzy na inną chorobę, a 
jeszcze dodatek Covid tego zdarzenia? Dwa: jak wygląda zabezpieczenie personelu, 
który przechodzi od osoby chorej na Covid, do osoby chorej na inną chorobę? Bo, o 
ile informacje docierają do mnie, a dociera wiele, to tylko tak informacyjnie, że 
takiego pomieszczenia przejściowego, gdzie nawet i personel potrafi się, prawda, 
odkazić, przygotować i idzie dalej, że tego nie ma. Nie dowierzam! I chciałbym od 
Pana Dyrektora to usłyszeć, żeby to wszyscy usłyszeli. Bardzo bym prosił o 
odpowiedź. Dziękuję. 
Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Proszę Państwa! W naszym szpitalu, nasz szpital oczywiście nie jest 
szpitalem jednoimiennym. Jest to 17 oddziałów szpitalnych i część z tych oddziałów 
nakazem wojewody zostało przekształcone w tzw. oddziały hybrydowe. Czyli 
jednocześnie leczące pacjentów wolnych od zakażenia koronawirusem, jak i tych 
chorych. I do tych oddziałów, jako pierwszy oddział, decyzją wojewody od 1 
października ubiegłego roku, został podniesiony oddział kardiologii łącznie z 
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"Carintem", czyli łącznie z leczeniem stanów ostrych, czyli zawałów serca. My 
uważaliśmy, że nasz szpital jest nieprzygotowany do tego, głównie architektonicznie. 
Jest to budynek z lat pięćdziesiątych, projekt stary, projekt dawno zaniechany, jeżeli 
chodzi o budowę szpitali, gdzie nie ma możliwości ścisłego wyizolowania odcinków 
zakaźnych i czystych, choćby z minimalnej ilości toalet. Każdy, kto był w szpitalu, 
choćby czy pacjentem, czy odwiedzającym widział, że na każdym oddziale jest jedna 
łazienka: ubikacja męska, damska – i to jest koniec, proszę Państwa. Więc, takie są 
realia, których nie jesteśmy w stanie zmienić. To jest może tylko na przyszłość jakaś 
wskazówka, w jaki sposób szpital rozbudowywać, czy przebudowywać, ale nikt 17 
oddziałów szpitalnych nie przygotuje pod względem epidemiologicznym do takiego 
wyzwania. W związku z czym, do Pana Wojewody wystąpiliśmy z pismem ze strony 
dyrekcji, że nasz szpital jest nieprzygotowany do podjęcia takiej formy leczenia 
hybrydowego na oddziale kardiologii. I tutaj spotkaliśmy się z odmową ze strony 
Pana Wojewody, a nawet, że tak powiem z sugestią, że jeżeli się na to nie zgodzimy, 
no to możemy ponieść karę ze strony Narodowego Funduszu Zdrowia. Łącznie z 
tym, że nasza petycja do wojewody została przekazana do Ministra Zdrowia, na którą 
notabene, do tej pory też odpowiedź jest jednoznaczna, że decyzja wojewody jest 
decyzją ostateczną i nie podlega jakiejkolwiek dyskusji. W związku, z czym pierwsi 
pacjenci covid plus dotarli do oddziału kardiologii już w drugiej połowie października i 
ta ilość stopniowo wzrastała.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję.  
Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Proszę Państwa, ale to jeszcze nie jest wszystko, co chciałem 
powiedzieć. Mianowicie to, co przechodziliśmy wiosną, jeżeli chodzi o Covid, to był 
tylko przedsmak tego, co wystąpiło jesienią. Tak naprawdę, szczyt zachorowań i całe 
problemy dopiero okazały się w tej sesji wiosennej koronawirusa, kiedy mimo, że 
oddziały szpitalne typu neurologia, czy oddział płucny, były oddziałami tzw. czystymi, 
to nagromadzenie pacjentów „koronawirus plus”, których nie byliśmy w stanie 
przekazać do szpitali jednoimiennych, w dniu 9 października, kiedy otwierano po raz 
drugi szpital w Starachowicach, jako szpital jednoimienny, w naszym szpitalu, proszę 
Państwa, przebywało już 22 chorych na koronawirusa. A szpital jednoimienny 
jeszcze był szpitalem zamkniętym. Notabene, ze szpitala zakaźnego na zwykły 
szpital przekształcono go 9 dni wcześniej – 1 października. Czy trafnie? Ja to 
Państwu zostawiam – odpowiedzieć na to pytanie, czy szpital jednoimienny w 
Starachowicach przekształcony w szpital zwykły, czysty szpital od 1 października – 9 
października z powrotem jest przekształcany w szpital jednoimienny naprędce, że tak 
powiem to robione. W naszym szpitalu już zalega 22 pacjentów, którzy nie powinni 
być w naszym szpitalu. Po prostu ich fizycznie nie było gdzie wysłać. Ta ilość potem 
już się tylko zwiększała. W listopadzie ta ilość dochodziła do 80 pacjentów, mimo 
tego, że ciągle próbowaliśmy pacjentów wysyłać do różnych ościennych szpitali 
jednoimiennych, z lepszym lub gorszym skutkiem. Taką chwilę wytchnienia 
zanotowaliśmy wtedy, kiedy otworzono szpital jednoimienny w Lipsku. I mimo, że to 
jest inne województwo, otrzymaliśmy bardzo dużą pomoc ze względu na moje 
prywatne i rodzinne – z tamtych okolic pochodzę, znam doskonale dyrekcję – przez 
moje prywatne układy udało nam się dużą ilość pacjentów przekazać właśnie m.in. 
do szpitala w Lipsku. Gorzej było współpraca ze szpitalem jednoimiennym w 
Starachowicach. Ta współpraca zawsze była bardzo trudna. Proszę Państwa! I 
doszło do takiej sytuacji, że na oddziale neurologii, na oddziale udarowym, na 
oddziale płucnym, byli pacjenci, w przeważającej ilości, zakażeni koronawirusem. I 
wtedy to my, jako dyrekcja szpitala, wystąpiliśmy sami do wojewody, żeby te oddziały 
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ustanowił, jako oddziały hybrydowe. Z jakiego powodu? Bo to był już stan dokonany.  
Już nie mogliśmy nic zrobić. Tych pacjentów już mieliśmy i to mieliśmy ich ponad w 
50% stanu obłożenia oddziałów. A przekształcenie ich w oddziały hybrydowe dawały 
nam chociaż możliwość uzyskania rekompensaty finansowej za leczenie tych 
pacjentów. Ponieważ, proszę Państwa, my w szpitalu nie jednoimiennym, w zwykłym 
szpitalu, leczyliśmy za podstawowe stawki kapitacyjne pacjentów covid plus, za 
których ościenne szpitale jednoimienne dostawały dużo, dużo większą gażę 
finansową. W związku, z czym w listopadzie właśnie już sami, z własnej inicjatywy 
wystąpiliśmy o ustanowienie tychże oddziałów, jako oddziały hybrydowe. Ale to nie 
był nasz pomysł. To życie wymusiło na nas taką decyzję i do tej pory te oddziały 
nadal działają jako tzw. oddziały hybrydowe. Natomiast, oczywiście ja Panu 
Radnemu przyznaję rację. To, co powiedziałem na początku, że nasz szpital, pod 
względem architektonicznym, absolutnie nie spełnia jakichkolwiek wymogów do 
pełnego zabezpieczenia, żeby leczyć pacjentów mieszanych. Łatwiej byłoby nam być 
szpitalem jednoimiennym. I proszę Państwa, jeżeli ja będę w dyrekcji szpitala w 
następnym roku, czy w tym roku, jeżeli będzie kolejna fala, to ja wystąpię do 
wojewody, żeby to ostrowiecki szpital zrobić szpitalem jednoimiennym. Bo łatwiej się 
leczy pacjentów „korona plus”, z którymi się wie, z kim się ma do czynienia, niż 
pacjentów mieszanych. Tak, że myśmy się bali, jak była pierwsza decyzja wiosną, że 
to Starachowice są szpitalem jednoimiennym, to my w Ostrowcu z zachwytu, no 
cieszyliśmy się z zachwytu, że to nas ominął ten los. Tak naprawdę, to proszę 
Państwa łatwiej być szpitalem jednoimiennym niż szpitalem hybrydowym. To myśmy 
się stali zdecydowanie w tej gorszej sytuacji, bo za mniejsze pieniądze i tak leczymy 
pacjentów covid plus. Proszę państwa, ja powiem tylko jedno, że w szpitalu naszym, 
ostrowieckim w listopadzie obłożenie pacjentów covid plus sięgało 80 pacjentów, 
wtedy, kiedy w Starachowicach, w szpitalu tylko i wyłącznie jednoimiennym, 
obłożenie sięgało około 130-140 osób. Tak, że to świadczy o problemie, z jakim się 
tutaj my spotykaliśmy. Jeżeli chodzi o sprzęt, również sprzęt jednorazowego użytku, 
ten ochrony osobistej – na początku epidemii były problemy z bieżącym 
uzupełnianiem braków tego sprzętu. To nie były problemy finansowe, tylko to były 
problemy na rynku  z zaopatrzeniem w te produkty, prawda? Duże zużycie 
powodowało, że również i ceny wzrastały. Zresztą każdy z Państwa wie, że choćby 
pudełko rękawiczek lateksowych, które kosztowało 16 zł rok temu, dzisiaj cena 
wynosi 60-80 zł. Tak, że proszę Państwa, ale to spowodowało właśnie brak tych 
artykułów na rynku. Teraz, proszę Państwa, my nie obserwujemy – są okresowe 
problemy – niemniej jednak, to zaopatrzenie w środki ochrony osobistej jest w miarę 
płynne i tutaj nie obserwujemy problemu. Nie obserwujemy również problemu, jeżeli 
chodzi o sprzęt. I tutaj muszę przyznać też, że jeżeli chodzi o sprzęt, dostaliśmy 
bardzo duże wsparcie ze strony zarówno samorządu wojewódzkiego, czyli Urzędu 
Marszałkowskiego, jak i Urzędu Wojewódzkiego, na zakup właśnie sprzętu.  
I tutaj problemu my nie mamy ze sprzętem. Jeżeli mieliśmy problemy, to mieliśmy 
problemy z ludźmi. Państwo pamiętacie, że w listopadzie doszło do sytuacji, że z 
powodu braku lekarzy – 5 oddziałów szpitalnych naszego szpitala było w ogóle 
zamkniętych po to, żeby personel przesunąć do pracy na tych innych newralgicznych 
oddziałach. Był moment, że obydwa oddziały wewnętrzne były zamknięte. Był 
moment, że w całym szpitalu ostrowieckim mieliśmy jednego lekarza internistę 
zdrowego, który przez 5 dób non stop, dzień i noc, czyli przez 120 godzin nie 
wychodził ze szpitala, zabezpieczał pracę stacji dializ, bo pacjentów dializowanych 
nie można odłączyć od dializ, bo oni umrą w ciągu tygodnia wszyscy. A też 
przekazać się ich nie da, ponieważ nie ma nigdzie wolnych stanowisk dializacyjnych 
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w Polsce. My też nie jesteśmy w stanie przejąć pacjentów dializowanych z 
Sandomierza, Starachowic, czy z Kielc. Po prostu, stanowiska dializacyjne w Polsce 
są tak wykorzystane, że stacje dializ pracują we wszystkie dni tygodnia na wszystkie 
zmiany, proszę Państwa. Więc jedyny lekarz internista przez 5 dób, nie wychodząc w 
ogóle ze szpitala, zabezpieczał pracę stacji dializ, a oddziały wewnętrzne były 
zamknięte. I tak naprawdę, to my oczekiwaliśmy wsparcia personalnego  
w postaci lekarzy, pielęgniarek. I takiego wsparcia nigdy nie dostaliśmy. Na nasze 
pytania wojewoda odpowiadał nam w ten sposób, że należy przesuwać personel z 
jednych oddziałów. Czyli ja tego jedynego internistę, jakiego miałem w pracy, 
mogłem przesuwać z jednej sali, na drugą salę, z jednego oddziału, na drugi. 
Mogłem sobie go wykorzystać według zaleceń Pana Wojewody tak, jak mi się żywnie 
podobało. Taką dostaliśmy pomoc. Tak, że jeżeli chodzi o… Mówię prawdę, to 
wszystko można sprawdzić, proszę Państwa. Nie mówię tego w aspekcie jakimś 
politycznym, czy innym. Mówię rzetelną prawdę. Dostaliśmy duże wsparcie i od 
wojewody, i od Urzędu Marszałkowskiego – finansowe, może nie finansowe w 
gotówce, tylko w sprzęcie. Natomiast, żadnego, nie tylko wsparcia, ale nawet 
zrozumienia naszej sytuacji nie uzyskaliśmy. Tylko wręcz pisma ponaglające – 
dlaczego jeszcze oddziały wewnętrzne w Ostrowcu są nie otworzone nadal. I stąd 
niektórzy Państwo znacie moje bardzo impulsywne wypowiedzi z jesieni ubiegłego 
roku, kiedy w wywiadach dla mediów tu lokalnych w słowach, czasami bardzo 
ostrych, ale wypływających gdzieś z głębi mojej duszy, tą sytuację właśnie 
oceniałem.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Widzę,  
że jeszcze Pan Andrzej Pałka chciał jakieś pytanie zadać.  
Radny A. Pałka – Jeszcze dla uzupełnienia, bo już troszeczkę mojego pytania padło 
odpowiedzi, bo właśnie chciałem zapytać, bo wiemy o tym, że duże dofinansowania 
dostawały szpitale jednoimienne, bo tam załóżmy następuje proces leczenia. 
Chciałbym właśnie usłyszeć, oprócz tego, że w sprzęcie – czy też jakieś 
dofinansowanie dostaliśmy z jednostek nadrzędnych po to, żeby nasz szpital, nawet 
jako hybrydowo mógł też leczyć o właśnie osoby, które doświadczają, to bardzo 
smutne, ale schorowanie covidowe. Bardzo bym prosił tak bliżej sprecyzować, bo tak 
ogólnie sprzęt, to tak nie wiem, a szczególnie ostatnie zdania, to mi dają do 
zrozumienia, że jeżeli piszemy, że jest taka potrzeba, a dostajemy w odpowiedzi, że 
tak ma być, no to tak chciałbym, żeby to Pan Dyrektor sprecyzował. Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę Panie Dyrektorze. 
Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Oczywiście proszę Państwa, jeśli chodzi o sprawy finansowe – od 
tego momentu, kiedy część naszych oddziałów szpitalnych zostało podniesionych 
swoją rangą do leczenia Covid-u, od tego momentu za leczenie tych pacjentów 
dostaliśmy dodatkowe fundusze. I te fundusze wynoszą w granicach około 1 mln do 
1,5 mln zł miesięcznie. Czy to jest dużo, czy to jest mało? To jest bardzo dużo. To 
jest bardzo dużo, ale proszę Państwa w stosunku do potrzeb i do strat poniesionych 
przez szpital jest to stosunkowo mało, dlatego że poprzez epidemię koronawirusa  
nasz szpital nie wykona kontraktu zaplanowanego na ten rok na kwotę około 5,5 do 6 
mln zł. I tych pieniędzy się nie da nadrobić. Przesunięcie, proszę Państwa, terminu 
rozliczenia szpitali na koniec czerwca 2021 r. z możliwością, że te szpitale nadrobią 
braki w kontrakcie jest po prostu niemożliwe, bo jeżeli ktoś na jakąś chorobę 
chorował, to on nie przyjdzie w marcu do szpitala poleżeć sobie dlatego, że nie 
chorował. Wielu ludzi, wiele chorób odbywało w domu, bali się iść do szpitala. Pewne 
operacje planowe się nie odbyły i pewne oddziały szpitalne były prostu, pracowały na 
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30%-40% swoich możliwości z różnych powodów, z braków personalnych, ale też  
i okresowego zawieszenia przyjmowania pacjentów tzw. planowych. Takie 
komunikaty były przecież publikowane z Narodowego Funduszu Zdrowia,  
że w pewnych określonych okresach czasu był zakaz przyjmowania pacjentów do 
szpitali na zabiegi planowe. I tych rzeczy już się, proszę Państwa, nie da odrobić, 
więc te nasze straty w niewykonaniu kontraktu, to są rzędu 5,5 mln do 6 mln zł. 
Natomiast to, co myśmy zyskali z NFZ-u na plus za leczenie pacjentów covidowych, 
to będzie około połowa tej kwoty. Czyli dług szpitala z tytułu walki z Covidem, 
niestety, ale w tym roku powiększy się i deficyt powiększy się – moim zdaniem – o 
jakieś 3-4 do 5 mln zł.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo, proszę Pana 
Włodzimierza Steca i Pana Artura Zawadzkiego w kolejności o zadanie pytania i 
wtedy poprosimy Pana Dyrektora o łączną odpowiedź. Bardzo proszę Pan 
Włodzimierz.  
Radny Wł. Stec – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Cieszę się, że teraz 
jeszcze mogę dokończyć właściwie, skomentować to, co Pan Dyrektor powiedział. 
Panie Dyrektorze, bardzo dziękuję za tą wypowiedź. Ona tak naprawdę nam dużo 
wyjaśniła i naświetliła, co się rzeczywiście dzieje, bo "Narodowy Program Szczepień" 
w narodowych mediach wygląda jako jeden wielki sukces, a rzeczywistość, jak 
słyszymy, jest zupełnie inna. Zastanawiałem się tylko na koniec, czy zadać Panu 
pytanie – czy istnieje ryzyko, że grupa „0" może nie być do końca zaszczepiona? Nie 
wiem, czy zechce mi Pan na to pytanie odpowiedzieć, czy nie. Ja już więcej się nie 
będę odzywał. Dziękuję bardzo za całą wypowiedź. Jeśli Pan chce, niech się Pan 
wypowie, jeśli Pan nie będzie chciał, to oczywiście może Pan odmówić. Dziękuję 
bardzo.  
Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Tak, proszę Państwa, bardzo chętnie się wypowiem. W jednym z 
pism, które dostaliśmy, jest zaznaczone, że grupa „0" ma być szczepiona razem z 
grupą populacyjną, czyli trzydziestoletni pracownik służby zdrowia będzie szczepiony 
w sierpniu tego roku.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę 
Pana Artura Zawadzkiego.  
Radny Wł. Stec – Dziękuję. Mogłem się nie pytać. 
Radny A. Zawadzki – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! 
Panie Dyrektorze! Przeprowadziłem małe, krótkie wyliczenia, ale to potem. Uchwała, 
która wspomaga szpital, no na pewno w jakiś sposób obciąża i nasze drogi miejskie, 
tak jak to Kolega Radny stwierdził, aczkolwiek no ta uchwała musiała powstać i 
powinna powstać, bo to robimy dla naszych mieszkańców, żeby leczyli się w 
godnych warunkach, chociaż nie jest to nasze zadanie. Stwierdził Pan, że jest Pan w 
stanie w przeciągu jednej zmiany zaszczepić 120 osób. To tak średnio wyliczając na 
jedną osobę 4 minuty. I to moje pierwsze pytanie: chciałbym się dowiedzieć, jak 
średnio wymaga czasu przyjęcie, obsłużenie pacjenta na SOR-ze? To jest moje 
pierwsze pytanie, jeśli Pan posiada w ogóle taką wiedzę? A drugie pytanie: w jakim 
procencie w ogóle jesteście dofinansowani, czy też niedofinansowani z naszego 
NFZ-u, czy też z organów państwowych? O jakiej skali mówimy braku środków  
na szpital? Czy może już w tym roku się bilansujemy i jest wszystko ok? Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę, Panie Dyrektorze.  
Dyrektor ds. Lecznictwa Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 
Adam Karolik – Proszę Państwa, ten czas, który Pan Radny wyliczył – 4 minuty na 
jedną osobę w punkcie szczepień, to wynika z tego,  
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że w punkcie szczepień jest zaangażowanych 5 osób, nie 1 osoba, tylko 5. To są: 3 
pielęgniarki, sekretarka medyczna i lekarz. Dlatego taki jest krótki okres czasu. 
Dlaczego? Bo każdy wykonuje swoje czynności. Myśmy doszli już do wprawy. 
Niektórzy zarzucają nam, że na początku zamawialiśmy za mało szczepionek w 
pierwszej fazie, ale myśmy doszli do perfekcji. Ten stan tu, o którym ja mówię – 120 
szczepionek dziennie, to jest efekt właśnie wyćwiczenia pewnych czynności. To jest, 
proszę Państwa, obsługa programu informatycznego. Każdy pacjent musi być 
zgłoszony do programu informatycznego zarówno przez lekarzy, jak i przez 
pielęgniarkę szczepiącą. Musi być wystawione zaświadczenie o odbytym 
szczepieniu. Tak, że sama czynność szczepienia to trwa jeszcze mniej. Ja sądzę, że 
może trwa minutę na jedną osobę, sama czynność szczepienia – rozpuszczenie 
szczepionki. Natomiast cała reszta to jest znowuż już nie „papierologia”, bo to 
wszystko się dzieje w systemie informatycznym, ale po prostu są to czynności czysto 
administracyjne. I te ilości 120 osób na jedną zmianę, nie jesteśmy w stanie 
poprawić, bo doszliśmy to po 4 tygodniach szczepień, prawda? Więc, ta ocena moja 
jest uważam wiarygodna i pewna, że taką ilość jesteśmy osób zaszczepić. Jeżeli 
chodzi o pracę SOR-u, no to proszę Państwa, my w okresie tej epidemii doszliśmy do 
tego, że nie tylko, tak jak już Państwo usłyszeliście, na kilku oddziałach leczymy 
pacjentów covidowych, to dodatkowo jako SOR jesteśmy zobowiązani przyjmować 
wszystkich pacjentów z okolicznych szpitali, bo każdy szpital, jeżeli szpital w 
Starachowicach był przemianowany na szpital jednoimienny, to od razu wiadomą 
sprawą jest, że wszyscy pacjenci z terenu szpitala starachowickiego byli kierowani do 
ościennych SOR-ów, czyli do Skarżyska, do Ostrowca Świętokrzyskiego, do Kielc, 
ale później i w Skarżysku szpital stał się szpitalem jednoimiennym, no i wtedy w tym 
momencie już proszę Państwa, praktycznie większość pacjentów z powiatu 
ostrowieckiego trafiało do nas. Później: Iłża, Lipsko na 2 miesiące były 
przemianowane. O tym już wojewoda kielecki nie wie, no bo to już jest nie jego 
województwo. No, ale proszę Państwa, granica województwa przebiega 8 km  
od szpitala i dzieli ją tylko las na Gutwinie i już dalej jest mazowieckie. Stamtąd 
zawsze do nas przyjeżdżali pacjenci i przyjeżdżają, i będą przyjeżdżać  
bez względu na podziały administracyjne kraju. Jeżeli tam dwa szpitale: iłżecki  
i lipski był przemianowane na 2 miesiące, na szpitale jednoimienne, to stamtąd 
pacjenci też do nas przyjeżdżali. A u nas sytuacja, jak Państwo wiecie, brak 
personelu, brak możliwości zapewnienia ciągłości dyżurów. My mieliśmy relatywne 
duże problemy, a ci lekarze, którzy pracują, są – mamy rekordzistów, którzy 
pracowali po 460 godzin miesięcznie. Proszę Państwa, średni etat lekarski, to jest 
średni etat, to jest około 160 do 176 godzin miesięcznie. Ja mam lekarzy takich, 
którzy tak, jak choćby ten wspomniany internista, który 120 godzin siedział w szpitalu 
non stop. On nie wychodząc ze szpitala praktycznie cały etat miesięczny 
wypracował. Więc, stąd te problemy z codzienną obsługą. Ci ludzie zmęczeni, 
sfrustrowani. Naprawdę to też rodzi różne sytuacje. Pacjenci też podenerwowani. No 
często też, mimo wysiłku z obu stron, czasami też dochodziło do sytuacji, po prostu 
tak zwanych, no niepożądanych albo nieprzyjemnych. Nie wątpię, że niewątpliwie 
tak, tak bywało. Ale to mówię, to jest wszystko – ja nie szukam tutaj wytłumaczenia, 
tylko chcę żebyście Państwo tylko zrozumieli, jaki to jest mechanizm. Również te 
moje wypowiedzi, kiedy uraziłem moich Kolegów mówiąc o przychodniach 
rejonowych, że ich zaangażowanie do walki z Covidem jest, powiedzmy sobie takie 
różne – ogólnie mówiąc, to właśnie to było wtedy, to było w tym okresie, kiedy 5 
oddziałów szpitalnych było zamkniętych. Kiedy my na SOR-ze mamy kłopot z 
ułożeniem grafików, kiedy jest jeden lekarz internista, a jest jednocześnie grupa 
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medyków, która o godz. 15.00 lub o 18.00 idzie do domu i ma wolne soboty, wolne 
niedziele, wolne wszystkie noce, popołudnia, itd. Jeżeli cały naród walczy Covidem, 
jeżeli jest Narodowy Program Szczepień, to wszyscy powinni szczepić. Nawet 
poradnie specjalistyczne. A dlaczego poradnia ortopedyczna miałaby nie szczepić, 
proszę Państwa? U nas w punkcie szczepień szpitalnym, nie mamy specjalistów od 
szczepień. U nas w punkcie szczepień szpitalnym, lekarze pacjentów do szczepień 
kwalifikują na dzień dzisiejszy, właśnie ginekolodzy i chirurdzy, ponieważ tylko tam 
znaleźliśmy jakiekolwiek wolne moce przerobowe w sensie, że bo najbardziej nam 
brakuje internistów i anestezjologów. Nam brakuje jak tlenu. Jak pacjent umierający  
na Covid cierpi z powodu braku tlenu, tak my cierpimy na brak internistów  
i anestezjologów. Więc ja nie widzę żadnych przeciwwskazań, żeby wspomniana 
poradnia ortopedyczna też szczepiła. Proszę Państwa, przepisy w tym względzie się 
zmieniły i od personelu medycznego do szczepienia na Covid nie wymaga się już 
obowiązku posiadania kursu szczepień. Ponieważ, gdyby tak było, to my w szpitalu w 
ogóle nie moglibyśmy szczepić, proszę Państwa. Przecież my przez ostatnie 60 lat, 
jak są szczepienia w Polsce, szpital nigdy nie szczepił. Nie mamy ani lekarzy 
przeszkolonych, ani pielęgniarek. Pielęgniarek mamy garstkę na oddziale 
neonatologii. Dzieci nowonarodzone są szczepione, prawda? Ale przecież potem my 
nie prowadziliśmy żadnych programów szczepień. Przepisy w tej chwili są tak 
złagodzone, że każdy lekarz, nie tylko lekarz, felczer – nie tylko felczer, lekarz 
stomatolog może kwalifikować do szczepień. Więc nie ma czegoś takiego, że to my 
w szpitalu jesteśmy jedynymi, władnymi specjalistami do prowadzenia. Ja zachęcam 
wszystkich, proszę Państwa. Zachęcam wszystkich, każdy, każdy podmiot medyczny 
z terenu powiatu ostrowieckiego mógł zgłosić swój akces do udziału w Narodowym 
Programie Szczepień. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy macie Państwo jeszcze jakieś pytania do Pana Dyrektora? Bardzo proszę, Pan 
Karol Wójcik.  
Radny K. Wójcik – Ja co prawda do Pana Dyrektora nie mam pytania, tylko 
chciałbym się podzielić taką refleksją i zgadzam się oczywiście z tym, co Pan 
Dyrektor tutaj przekazuje i z tym, co mówi – nie ma rzeczy ważniejszej, niż zdrowie. 
Szczególnie teraz. To jest kwestia, myślę bezdyskusyjna i tutaj to jest jasne chyba 
dla wszystkich. Natomiast, Panie Dyrektorze, ja też gdzieś tam obserwuję, jak sobie 
szpital funkcjonuje, czasami trochę bliżej to widzę, czasami trochę dalej i chciałbym 
na Pańskie ręce złożyć takie podziękowanie. Myślę, że nie tylko w imieniu swoim 
mówię, ale i mieszkańców, i chyba nas wszystkich tutaj na tej sali, za waszą pracę, 
za ten heroizm, który wykazujecie w swojej pracy – naprawdę wielkie wyrazy 
szacunku. Proszę przekazać całej załodze od nas wszystkich, chyba tak mogę 
powiedzieć, te podziękowania. Naprawdę myślę, że mieszkańcy widzą tą ciężką 
pracę, którą – ciężką, dobrą pracę, którą wy wykonujecie. Naprawdę tutaj ostrowiecki 
szpital myślę, że może być wzorem, jak funkcjonować w tak trudnych warunkach, 
kiedy czasami brakuje personelu, brakuje pieniędzy, brakuje sprzętu, jeszcze innych 
rzeczy, które pewnie powinny być, a nie ma. A Wy i tak stawiacie czoła tym 
problemom. To jest naprawdę wielka rzecz i ja osobiście z całego serca i Panom 
Dyrektorom, i całej załodze, wszystkim lekarzom i wszystkim pielęgniarkom dziękuję.  
Natomiast druga rzecz już nie dotycząca samego szpitala, tylko dotycząca spraw 
związanych z funkcjonowaniem miasta. Chciałem wrócić do pewnej rzeczy, która już, 
co prawda, pewnego faktu, który miał już miejsce, ale myślę, że on zasługuje też na 
to, żeby o nim jak najwięcej mówić i zasługuje na jak największą uwagę. Oczywiście 
chodzi mi tutaj o kwestie spłacenia zadłużenia naszego samorządu i podpisania 
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dokumentów, których dokonał właśnie w związku z tym Prezydent Górczyński. Myślę, 
że to jest takie wydarzenie wyjątkowe nawet na skalę ogólnopolską, szczególnie 
biorąc pod uwagę ogólnie sytuację finansową samorządów w Polsce, ogólnie rzecz 
biorąc. Ale i też w tym momencie, kiedy mamy problemy z pandemią. Z takich 
problemów tutaj samorządowych moglibyśmy, które chcę podkreślić Ostrowca nie 
dotyczą może jakoś bardzo, bo tutaj ta polityka finansowa jest naprawdę świetnie 
prowadzona, ale ogólnie rzecz biorąc poza Ostrowcem takie problemy dotykają 
samorządy, jak chociażby uszczuplone dochody z podatku PIT czy pewne luki w 
subwencji oświatowej, czy działania podejmowane przez  – antykryzysowe, 
antycovidowe, właśnie podejmowane przez samorządy. Mają wpływ właśnie 
ogromny na tą całą kondycję finansową samorządów i w większości nich dochodzi do 
takich sytuacji, że to zadłużenie się po prostu pogłębia. Myślę, że to jest też taka 
bomba z opóźnionym zapłonem, bo to musi gdzieś w końcu wyjść tak, gdzieś to 
zadłużenie będzie miało pewnie swój kres. Poza tym, generalnie samorządy  
w swojej polityce finansowej muszą prowadzić bardzo ostrożną taką politykę 
finansową, no w odróżnieniu od władz centralnych, które mają pewne inne 
instrumenty, które mogą sobie w tym zakresie podejmować. Natomiast samorządy, 
no cóż, nie mogą sobie pozwolić na jakąś tam wielką swobodę w zarządzaniu 
długiem, czy kształtować dochody w taki sposób, jak robi to państwo. Nie mogą sobie 
stanowić nowych podatków, opłat i kształtować ich składek też w sposób jakiś tam 
dowolny, no i wiadomo, że samorządy też nie dysponują jakimiś wielkimi majątkami. I 
wreszcie, oczywiście nie mają możliwości dodrukowania sobie pieniędzy. Natomiast, 
na tym tle myślę, że Ostrowiec Świętokrzyski plasuje się naprawdę wysoko, 
naprawdę dobrze. I w naszym mieście widać to gospodarskie podejście Prezydenta 
Górczyńskiego. Takie umiejętne czytanie potrzeb swojej społeczności lokalnej. To 
jest taka podstawa właśnie zarządzania u nas. W prezydenckich działaniach to 
doskonale widać i tutaj ta spłata zadłużenia, która zresztą jeszcze kilka lat temu 
wynosiła ponad 50 mln zł, została naprawdę zauważona przez mieszkańców. Ale nie 
tylko, bo pochwał nie szczędzą również przedsiębiorcy. Ja sam jakiś czas temu  
z kilkoma osobami rozmawiałem, które prowadzą swoje działalności gospodarcze w 
Ostrowcu Świętokrzyskim i naprawdę chwalą, doceniają to menadżerskie podejście 
do zarządzania, którym też same te osoby muszą się wykazywać w swojej 
codziennej pracy. Więc, tym bardziej widzą, doceniają to, co się dzieje. A myślę, że 
też taką kapitalną sprawą jest również przeznaczenie tych środków, które zostały 
zaoszczędzone dzięki tej wcześniejszej spłacie kredytu, na program stypendialny dla 
ostrowieckich uczniów. Myślę, że chyba najlepszy, jeśli chodzi o – z tych zapowiedzi, 
które tutaj padały z ust Pana Prezydenta. Myślę, że to może być najlepszy program 
stypendialny w województwie. No i cóż, mogę tylko jeszcze raz podkreślić, że 
umiejętne czytanie tych lokalnych potrzeb, dostrzeganie tych lokalnych potrzeb, to 
jest podstawa zarządzania i tutaj na pewno w Ostrowcu Świętokrzyskim to widać.  
I za te działania myślę, że Panie Prezydencie należą się Panu wielkie 
podziękowania. Dziękuję za uwagę.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo.  
Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania? Bardzo proszę Pan Kamil Kutryba. 
Radny K. Kutryba – Ja jeszcze króciutko, ale też w ważnej sprawie. Pani 
Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! Korzystając, że mogę zabrać 
głos w sprawach różnych, chciałem w imieniu wszystkich klubów sportowych, 
organizacji, stowarzyszeń sportowych bardzo serdecznie podziękować za olbrzymią 
pomoc i wsparcie w tych bardzo ciężkich czasach, które dotykają kluby – nie mogą 
liczyć na żadną pomoc związaną z okresem pandemii. Za to, że Gmina Ostrowiec 
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Świętokrzyski, w tym okresie ciężkim, nie wycofała się, nie ograniczyła swojego 
wsparcia, nie ucięła kwot dofinansowań, dała tlen do funkcjonowania tym klubom 
sportowym, organizacjom, stowarzyszeniom, a Pan Prezydent poszedł jeszcze o 
krok dalej w pomocy ogłaszając konkursy na upowszechnianie kultury fizycznej i 
sportu dużo, dużo wcześniej. Dzięki właśnie tym działaniom kluby mogą w dalszym 
ciągu bez względu na wszystko propagować sport, a ich funkcjonowanie nie będzie 
zagrożone. I za to wszystko w imieniu klubów, tych organizacji, stowarzyszeń 
serdecznie dziękujemy na ręce Pana Prezydenta i całej gminy za to, że umożliwiają 
kontynuację i propagowanie sportu wśród dzieci, młodzieży i dorosłych. Bardzo 
dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. I Pan Artur 
Zawadzki. 
Radny A. Zawadzki – Ja jeszcze tylko takim apelem do Pana Dyrektora, bez 
odpowiedzi oczywiście. Żaden z przedsiębiorców, no na pewno ostrowieckich, ale i 
pewnie w kraju nie zwrócił się do wojewody o pomoc w pozyskaniu pracowników do 
pracy, każdy z pracodawców w jakiś sposób sobie radził i szukał na rynku chyba 
ogólnokrajowym, a nawet i zagranicznym. Może by warto było przedsięwziąć takie 
działania, żeby ściągnąć tych lekarzy nawet i z drugiego końca Polski. Stworzyć taką 
markę, gdzie tacy lekarze będą chcieli do nas przyjeżdżać, pracować, może i 
mieszkać tak samo. I życzyłbym sobie, jak stworzył Pan taką procedurę na punkcie 
szczepień, żeby Pan taką procedurę również stworzył na tym SOR-ze. Jak tu jest 5 
pielęgniarek, które potrafi zaszczepić w minutę jedną osobę, to myślę, że na tym 
SOR-ze też ta obsługa pacjentów powinna być troszeczkę krótsza. I jeszcze do Pana 
Prezydenta miałbym jedno pytanie: doszły mnie tutaj słuchy jakieś, ponieważ 
Starostwo Powiatowe, może Pan Prezydent wie – złożyło, znaczy będzie robić 
dokumentację na przebudowę mostu na rzece Modle, tutaj na zbiegu ul. 
Szewieńskiej, Świętokrzyskiej, Żeromskiego – doszły mnie tutaj słuchy, że istnieją 
jakieś zmiany, zmiany w tym projekcie – czego ma dotyczyć w ogóle ta przebudowa, 
czy będzie ten zakres, w jakiś sposób rozszerzony? I tyle chyba. Dziękuję. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, 
Panie Prezydencie o odpowiedź.  
Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 
Szanowni Goście! Panie Dyrektorze! Drodzy Internauci! Pan Radny, to ze 
zrozumieniem powinien słuchać mojej wczorajszej wypowiedzi i nie słuchać plotek. A 
jak jest zainteresowany, to zapraszam w imieniu Wicestarosty Andrzeja Jabłońskiego 
o uszczegółowienie w tym temacie technicznym. Natomiast, ja chcę z tego miejsca 
bardzo wyraźnie i bardzo twardo wyrazić takie stanowisko – Panie Dyrektorze! 
Zwracam się do Pana Dyrektora Adama Karolika – naprawdę jestem zbudowany i 
dumny, że szpital ostrowiecki obsługiwał pacjentów z 4 powiatów. To trzeba, to 
chcieć zrozumieć. Więc, jeżeli pacjenci z 4 powiatów byli obsługiwani przez szpital 
ostrowiecki, to tylko i wyłącznie świadczy o tym, że mamy olbrzymi potencjał i mamy 
naprawdę oddaną załogę w ostrowieckim szpitalu. Panie Dyrektorze na Pana ręce, 
na ręce Dyrektora Andrzeja Gruzy – chcę za to podziękować. Proszę przekazać 
podziękowania wszystkim pracownikom powiatowego szpitala w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, że budują markę, nie tylko szpitala, nie tylko miasta, ale powiatu i 
regionu. Ja jestem zdumiony brakiem głosów Kolegów z PiS-u. I tyle w tym temacie. 
Nie będę się tutaj dalej wywodził. Jeszcze raz – podziękowania na ręce Pana 
Dyrektora dla wszystkich pracowników szpitala. Dobrze, że ten szpital jest i mam 
nadzieję, że to, co Państwo pokazaliście swoją pracą, zostanie kiedyś wzięte pod 
uwagę i dostrzeżone z nadzieją dla wszystkich. I nikomu nie życzę, żeby musiał 
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korzystać z opieki medycznej, bo zdrowie jest najważniejsze i najistotniejsze i 
zaczęliśmy od przykrej wiadomości tutaj na dzisiejszej sesji w temacie Pana Śp. dr 
Grzegorza Szaginiana. Jeszcze raz Dyrektorze – bardzo dziękuję. Dziękuję w imieniu 
wszystkich mieszkańców, za to wsparcie. Myślę, że mieszkańcy też to rozumieją, też 
to doceniają. Jest bardzo dużo do poprawienia i mam świadomość, że nie od Was to 
zależy i nawet nie chcę apelować do właściwych instytucji. Tyle co mogę powiedzieć, 
dziękuję bardzo. 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Dziękujemy bardzo. Panie 
Dyrektorze, bardzo proszę jeszcze przyjąć, oczywiście, podziękowania od nas tutaj, 
od Radnych. Dziękujemy za to, że Pan tutaj z nami był i udzieli nam tylu 
wyczerpujących odpowiedzi. No i dziękujemy również na Pana ręce całej załodze 
szpitala, wszystkim, którzy w tej ciężkiej walce stawiają czoła. Dziękujemy bardzo. 
Mam króciutkie pytanie jeszcze, czy mają Państwo jakieś pytania? Zatem, jeżeli nie 
mamy – jest jeszcze jakieś pytanie? A kto? Pani Joanna Pikus. Bardzo proszę Pani 
Joasiu. 
Radna J. Pikus – Bardzo dziękuję. Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! 
Szanowni Państwo! Ja mam pytanie dotyczące zapowiedzianego przez Prezydenta 
programu wysokich stypendiów dla najzdolniejszej młodzieży w naszym mieście. I 
takie pytanie: kto będzie zasiadał w komisji decydującej o wyborze uczniów do 
nagrody? Czy znajdą się w niej przedstawiciele ze wszystkich szkół oraz czy w 
komisji będą również przedstawiciele Rady Miasta? Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo proszę, Panie 
Prezydencie o udzielenie odpowiedzi.  
Prezydent Miasta J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie i Panowie Radni! 
Zaproszeni Goście! Chcę podziękować. Nie wyobrażam sobie, żeby w takiej kapitule 
nie było przedstawiciela Rady Miasta, ponieważ to Państwo decydujecie o 
przeznaczeniu pieniędzy z podatników. Więc, decydując o przeznaczeniu pieniędzy z 
miasta na stypendia dla najzdolniejszej młodzieży, w takiej kapitule powinien znaleźć 
się przedstawiciel również Państwa. I o to powinienem zabiegać – i dziękuję za ten 
głos – Naczelnik Jan Malinowski wspólnie z Przewodniczącym Panem Mariuszem 
Łatą mają przygotować program i propozycje funkcjonowania takiej kapituły. Mamy 
na to czas. Chcielibyśmy, aby te zaoszczędzone pieniądze z odsetek – i chcę 
podziękować Radnemu Karolowi Wójcikowi – za to dostrzeżenie, bo Ostrowiec jest 
jednym z naprawdę niewielu miast w Polsce, które spłaciło dług, które potrafiło się  
na tyle zorganizować, żeby remontować, inwestować i nie zaciągać kredytu. 
Natomiast jak widzimy, jakie problemy mają inne miasta, no to możemy tylko 
współczuć. Już nie chcę przytaczać przykładu Kielc – Prezydenta,  
który ma ponad miliard długu i samych odsetek musi zapłacić 19 milionów.  
Drodzy Państwo! To jest też taka kwestia do wszystkich – nie da się lekceważyć 
faktów i wiedzy. To kiedyś się bardzo boleśnie odbije. Nie życzę nikomu,  
ale jak obserwuję tą scenę, to widzę to bardzo wyraźnie w wielu miejscach. Dziękuję 
za te słowa rozsądku. Dziękuję za to wsparcie. Dziękuję, że Państwo zechcieliście 
wesprzeć również szpital powiatowy.  
Tutaj – do Pani Przewodniczącej Joanny Pikus – myślę, że w ciągu 2 miesięcy 
Panowie – wspomniany Naczelnik Jan Malinowski i Przewodniczący Mariusz Łata, 
zaproponują program, przedstawią tutaj propozycję do konsultacji Państwa, bo 
wyobrażam sobie, że w takiej kapitule powinien być przedstawiciel każdej z naszych 
placówek, łącznie z placówkami prowadzonymi przez stowarzyszenia, fundacje, które 
nie podlegają pod miasto. Tutaj chcemy wyjść naprzeciw – każdy uczeń, każdy 
zdolny uczeń ma mieć szansę otrzymania takiego stypendium w wysokości 10 zł – 
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10 tys. zł, przepraszam – emocje, ale to tylko i wyłącznie z tytułu szpitala. Proszę mi 
wierzyć, że tu cisną się na usta inne słowa.  Zakończę, żeby nie powiedzieć za dużo. 
Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Bardzo dziękujemy Panie 
Prezydencie. 
Radna J. Pikus – Dziękuję bardzo, również.   
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Czy są jeszcze jakieś pytania? 
Jeśli nie ma pytań, przechodzimy do ostatniego punktu porządku obrad, tj. do pkt IX 
– Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 
 
Ad IX/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 
 
Wiceprzewodnicząca RM – M. Woźnicka-Kuzdak – Wobec wyczerpania porządku 
obrad – zamykam czterdziestą drugą sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
Dziękuje Państwu bardzo. 
 
Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 14.30. 
 
 
 
Przewodniczyła: 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
Marta Woźnicka - Kuzdak  
 
Protokołowały: 
 
Marta Kamińska 
Eliza Kaniewska 
Magdalena Połetek 
 


